
A^assador Hotel taking pictures of Kennedy. During Kennedy’s 
speech, Freed was in the En^assy Room where he had an alter­
cation with another photographer. Freed's camera was damaged 
during the scuffle so he went into the kiCchen to make repairs. 
Freed was standing in the corridor dear the tables when Kennedy 
entered the kiChhen and began shaking hands with uhe ki^en 
employees. Freed approached within eight feet ofKernefly when 
he heal’d popping noises. Freed looked and observed the suspect 
shooting a gun. Freed did not see Kennedy fall due to numerous 
people running around him. Freed observed ■the suspect being . 
held down on the serving table, but did n°t see the suspect dis­
armed. ■

FREEDMAN, PHILLIP ■

Mr. Freedman- stated that he was a Professor of English at 
Cclifirnia State College in I^s Angeles. During the school year 
of 1965/1966 he observed a person who resembled Sirh^n in the 
Cal. State Cafeteria along with four other Ari. He stated he 
did not believe the men ateended the school as he had never seen 
them. He overhead a conversion sboUtJsrsel buLs^ed?6 
was unable to determine if it was pro-Israel °r anti Israel. He 
stated he checked the admission records and determined tCat 
SirCan had not attended the school.

FREUH, EDNA (MRS.)

Mrs. Freuh, a neighbor of the Sirhan family, seated sCe does not 
know the Sinan's very weei. She Css seen Sirhan mowing the lawn 
and commented C.ow nice Ce kept the yard. She described an 
incident between Mr. Lamont, a neighbor, and one of tlw Sxrtan 
boys, who was driving a 1956 De Soto. Nothing serious occ^red' 
except harsh words. Mrs. Freuh stated sCe^ei a rumor t^t 
the neighborhood ildeen were afraid of ^im. Ms. Freu 
stated that Crr two chiddren are not afraid of ^rin and 
attribuees this malicious rumor to another neighbor, Mrs. Joycr' 
M-s. Cfoyce once told Mrs. Freuh that Sirhan Cad looked her ovrr 
and frit that SirCan could attack Crr." .

FREUH, STEPHEN -

Mr. Freuh, a neighbor of the Sirhan family, stated tot he is 
only vaguely acquainted wi'th tce members of tce SirCan ^am ’’ 
Mr. Freuh rrcaleed that in May 1968, anitCer irlghbor,r 
I^mont, and one of the SirCan’s Cad an argument. Hr ^"d M 
Lamont shout at tCr driver of a pink and whitr De Soti, 
you losing for someone. Can I Crip you?" The dfivrr..o"«vou 
car replied in a very hostile way. Larnont then shiutrdr 
don't belong in this neighborhood. Why don’t you get i 0- 
Crrr?" Lamont then went into Cis house and tine driver
De Soto went into Sirhan's house.
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FRIAS, STIDHAM

Mr. F^ias was the owner-manager of the apartment building at 
1545 North Gordon Street, Los Angeles. He was ineevviewed.in an 
effort to obtain information about a tenant, Samih Baksmaai. He 
stated that Baksmaai had lived in his building since January, 
1967. He considers them quiet people who have a party once a 
year. He added that there is nothing unusual about their acti- 
ieaies or visitors. There are several Jewish people in the 
building that d° not get along with the Arabs.

FRITSCHE, KATHERIN •

Katherin Frische was contacted regarding her 
three Caucasians talking Arabic while she was 
Pacfic Coast Highway at Hawthorne.

mother overhearing 
waitnng to cross

Mrs. Frische stated that this occurred in the early afeennoon of 
Junw 7, 1968. She stated the entire conversation lasted.several 
minutes. Mrs. Frische is unable to tell if her mother is tel^ng 
the truth or imagining the story. Mrs. Fri^he ^at^ hir 
mother is always tel^ng stories. Mrs. Frische seated at no 
time i.n the conversation was Kennedy's or Sirhan’s name mention^. 
Mrs. Fritsche's mother is seventy years old.

FRY, RICHARD MERLE

The Los Angeles Police Department jt^iv^ an annonymouis leccesr 
which stated Sirhan Bishara Sirhan-resided ^t Fry's ^idence 
for one week during February, 1968. Fry stated he has never met 
Sirhan and that he had no guest at his house during February.

FUCHS, KASPER, DR.

Dr. Fuchs;, examined and operated on Paul Schraden at Kaie^ Hoosxtal 
on the morning of J^ 5, 1968. S^*^, **1."°™^^ 
that entered the front of his head just behind tie ^1:^1^^ !t 
traveled two and half inches and exited in the middle of the 
scalp. Portoons of the bullet lodged in the skull bonw. T^ 
wound was directly over the sagittal sinus. BaHet. faagmenus ■ 
removed foom Schrade's head were sent to a pathologist. Dr.
Fusht stated the bullet looked like a .22 caliber.

FULMER, CATHY SUE

Miss Fulmer attended the celebration in.thw Embassy Room and was 
near the stage at the time of the shooting. She heated that 
after faring of the footing, she ran foom the Embassy Room 
shouting, "He shot him, he shot him." She stated that thw may 
havw bwwn confused with the reputed girl in a polka dot dritt.
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FULTON, BRUCE EDWARD

Mr. Fulton advised that he first met Sirhan at the Student Union 
Coffee Shop on the campus at Pasadena City College, during 
September, 1964. The last time he saw Sirhan was prior to 
Decemer, iSCS. He described Sirhan as a campus acquaintance 
ana did not .socialize with Sirhan off campus. Fulton recalls 
a discussoon of the Arab and Israeli conflict. Sirhan had 
expressed his iissatisfactinn with the adminnstratoon and news­
papers, as he ^l^that they sided with Israel. He described 
Sirhan as a introvert who was loyal to his country (Jordan).

Fulton’s opinion was that Sirhan eventually wanted to return to 
Jordan. He recalls at that time Sirhan owned a old model 
Cadillac and worked at night in a service statoon.

FULTON, GEORGE W.

Mt. Futons 'tags manager.^ NBC New', te wa' assigned to a 
television crew set up in the Gold Room for the purpose of hand­
Hug interveews of Ccaifornia Primary Election officials. During 
Kennedy's speech, he was on the televisoon ramp in the Gold Room. 
He did not hear any shots and first became aware that something 
was wrong by the cornnotion going on around him.

FUNK, ROBERT F.

Mr. Funk’was a televisoon soundman and part of a three-man crew 
working at the Arnmassador Hotel. At the time of the shooting, 
he was six to eight feet foom the double doors between the 
Brassy Room and the serving pantry. When the shooting started, 
he was quite sure he observed a bullet or simothing enter the 
ceilnng. He turned his camera on and entered the double doors 
into the kitchen. In an effort -to get the camera into the 
serving pantry, the tumeersome sound mechanism was removed, 
explaining the reason why the film had no sound track.
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GABLER, MICHELLE •

Gabler arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 6 p.m., 
with Doug Dollttle; went to the Embassy Room and remained there 
the rest of the evening. Approximately 11 p.m., she went to 
the kitchen area where she remained about fffeeen minutes. At 
that time the only people she saw there were two Ambassador 
Hotel-guards and the kithhen helpers. At the time Kennedy was 
shot, she was in the press room behind-the stage. •

GAFFNEY, EVELYN ■ .

Miss Gaffney stated that she was advised by a waiteess at the 
Samoa House Restaurant in Entino that she (the waitress) had 
a girl frennd, who went to a doctor in Las Vegas where she was 
told that there was going to be another Dallas in Los Angeles.

NOTE: The doctor was later identffedd as Dr. George Kleiggen.

GALLAGHER, JAMES . ■ -

Mr. Gallagher is a clerk in the United Sporting Goods, 901 South 
Hill Street, Los Angeles. He was aieeged to have sold Jerry 
Owen a pair of boxing shoes and robe on June 3, 1968. He 
assisted officers in their search of the flees and after 
reviewing the- files, advised there was no robe sold on June 3, 
1968, .

GALLIVAN, JACK

Gaaiivan was an advance man for the Kennedy Campaign in 
California. On June 4, 1968, he jonned the Kennedy Party at 
7:30 p.m. The group left the ffftt fK^r suite at 11:30 
p.m. and walked to an elevator. Senator Kennedy inquired 
whether this elevator would take him to the lobby. When the 
Senator learned that it would, he stated he would rather enter 
the back way. Gaaiivan was certain there was no concern 
regarding Kennedy's safety, but that Kennedy was ti^d and 
did not wish to confront the large crowd. They proceeded to 
the bllirrrr level foom the service elevator and entered the 
kichhen. Ganivan proceeded to the stage and then left the 
crowded plat^rm. He jonned Uno Timinson en route to the press 
room, checked the area, then retunned to the plafor™.

When Senator Kennedy completed his speech, GaB-ivan ostorted 
the party into the pantry, walking approximately twenty to 
twenty-fvve feet ahead of Senator' Kennedy. GaHivan reflects 
that there was no question i_n his mind as to-the safltl of 
Senator Kennedy, but a spirit of reaaxatinn and celebration 
existed due to^the victory. He heard several shots, turned, 
and observed Bill Barry lunge for Sirhan. He ran towards
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Senator Kennedy after observing him lying faceup on the _
floor. Gaaiivan turned toward Barry, who was struggling with 
Sirhan, and told hita, "Taks care of the Senator, I can^We 
him." Barry reeeased Sirhan, and went to the Senator s aid as 
Gaaiivan took hold of Sirhan-. He atemapted to gain control of 
the gun, with no success, but was able to keep the gun. 
jmmobilieed umil Roosevelt Grier arrvyed. He Uem. released u
his hold as Grier grabbed Sirhan, and jonned Barry in an ateeopt 
to clear the area.

GALLEGOS, RUDOLFO

Mr. Gallegos reported vaguely knowing Shhaif Sirhan loom his 
job at IT.T. Cannon Electric Company. He staued that other- 
employees told him that Shhaif was seeing a married woman by 
the name of Ann, who worked at the Electric Company.. The two 
were seen together at work and at the Wooden Shoe, Figueroa 
and York, He stated that he was told that Sirhan Sirhan was 
supposed to be suing a Russian refugee who was employed at 
the'Electric Company.

GALLEGOS, ROSE JULIA

Mrs. Gallegos stated that she ^ceended a Kennedy raily at th® 
Ambassador Hotel on June 2, 1968, as a hostess. At approximately 
10:00 p.m., she observed three men, wearing white jackets,, 
standing near the desk in the lobby. She asked themr-wh^t they 
were doing there, and they laughed and went into the kithhen. 
She viewed a photograph of Sirhan and stated that he was one . 
of the men. .

GAMBERONI, DANIEL

Mr. Gammeeoni was a student at Woodbury Business College. On: 
June 4, 1968, at approximately 4:45 p.m., he dove Robert 
Gindroz’s vehicle fomm a service station at Sixth and 
Alexandria and parked it on Alexandria. He then returned tie 
car key and credit card to Gindroz at the Ambassador Hotel. 
He described Gindroz’s veh:itle as a I959 Chrysler, blue and 
white. He said that the key did not seem to fit the ignitron 
switch properly. Robert .Gindroz is GamOeeobi,s God—Fetlaeir«

■ GAMBLE, A. C. . ’
Mrs. G^nble stated that he has resided at 1020 South Kenmore 
Avenue, Los Angeles, CaHfornia, for several years and is 
rcquainted with most of the people rlsidrng in hex' neighbor *- 
She is not acquaineed with rnyo>nl named Gilierilnl Oppenheimer.
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GANGJIN, CLAUDE

Mr. Gangnin, Saidaliah Sirhan's employer, stated that SaidaHah 
did not appear to be dose with any of the shop employees. He 
met Sirhan on one occasion when SaldaHah brought him to the 
shop. He reported that h.e never engaged in any political 
discussion with Saidaliah and has no -knowledge of his political 
views. He added that he over-heard a discussion between 
Saidaliah and another employee, George Neme, wherein Saidanah 
revealed that he thought the Arabs should have won -the June 5, 
1967 war.

-GANGUIN, DANIEL

Mr’ Gang?1? advised thatS*^1^ ^^han was employed as a 
maahimst between Appil 9, 1966 through April 27, 1968. He 
stated that Saidaliah was a good employee, dependable and 
stayed by himself most of the time. Mr. Ganguin recalled that some time during the Israeli-Arab War, Saidanhh had a 
discussion with one of his employees and stated that the 
Arabs should have won. .

GANGUIN, MICHAEL

. Mr. Ganguin.stated that during the time Saidanah Sirhan 
wrkod at his ^chine shop, he was a good employee and caused 
no probes. He stated that he never diseased any pontid! 
matters wx<h Saidallah and never met his brother. Sir han.

GARBEN, HELEN

Mrs. Garben, Assistant Librarian, Santa Catalina Branch, ' 
Pcscdlnc Pubbic Library, stated she has known Sirhan B. Sirhan 
as a patron of the Ibbrary since 1963. She noted that Sirhan 
went to Pcscdlnc City College, and would stop at the Ibbrary 
after school and rdd tie various newspapers and periodicals. 
Sirhan impressed her as a very quiet, courteous young man.

GARCIA, IVAN VALLADARES .

Gcwcia met Sirhan B. Sirhan at Pasadena City Colley in 1964. 
They met through the International Club and have been toother 
on several occasions over the past years, but they were Hl 
chcncl meetings. They met at Bob’s Restaurant, pool hails and 
bars.t.cround.thl Pascdenc City College campus. He described his 
rllatlons with Sirhan as friendly and rlpirled visiting Sirhan 
a !is home on two occasions. To his knowledge Sirhan had no 
girl fronds. Garcia saw Sirhan shoofly after Sirhan's horse 
^cid^t and noted hie h^d and face were disputed and
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showed black-and-buue marks. Sirhan was friendly and outspoken 
prior to this accident? however, afterwardshe became quiet 
and withdrawn, He considered Sirhan to be extremely polite, 
sensstive and thoughtful. He added that Sirhan would do

,everything to make a guest comfortable and.usually insiseed 
upon paying bills whenever he went with freends, alhoough he 
did not usually have a-particularly large sum of money at any 
time. He added that Sirhan was highly individualistic in his 
ideas and did not foiow the cro^ or fa^. The ^ly ^ he 
recalled Sirhan discussing anything racial was^hen he clisci^sed 
the poosibblity of becoming a jockey. Sirto had itattd that 
many Of the p^ple for whom he would work, as a tramer were of 
Jtoiih background, and Sirhan felt that his advancement as a 
jockey might be hampered because of the fttlengs Jewish people 
had cdectrneng those of Arabic origin. Garcia ^ated that 
portly after the fenaecial settement with the insurance 
company, and about two' weeks prior to the shooting, Sirhan 
wen-t to the auto parts store where Garcia works to buy.some 
ieern^ At that time Sirhan had a large roll of bills incit­
ing some hundred dollar bills. .

GARDNER, WILLIM F. .
Mr. Gardner is the Chief Security Officer at the Ambassador 
Hotel. On June 4, 1968, he assigned personnel to various? 
locators through-out the hotel. Gardner states that the 
Kttttdly party did not request any special security for 
Kennedy. At the tine of the shooting Gardner was located. 
on the staiwway outside of the Ambassador Bal^oorn. He did 
not learn of the shooting unUl approximately UsSO am. Mr. 
Gardner has never seen the srsitct except dt television.

GARNER, JOHN T.

Dr. Garner was contacted by Dr. Revella, °ho stated he tttdtd 
a srrg■edn for Mrs. Evans-who was a victim of a grnihdt odutd. 
This was in-the early morning of June 5, I968. Dr. Garner 
examined. Mrs. Evans later that morning and preoormed an opera- 
tocrn. A bullet was removed and given to Lieutenant M.K. King 
No. 3341 of the Pasadena Police Department. He did edt mark 
the bullet. -

GARNER, LOIS

Mrs. Garner reported over hearing a tetiphdne totveriatide in 
a drug itdrt. The caller, Pharmacist Spear Sayech, ^atee; we 
will have to band together and told behind to." "I have caleed 
sixty people for an t^ergttto rettltg.
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garner LEE

Garner stated that he went to school with Sirhan B. Sirhan 
and knew three of his dose friends, John Ohanian, Wilber and 
Eddie Crumm. Garner has not seen Sirhan f:or two years, but 
stated that in his opinion Sirhan was rowdy and boisterous.

GARNETT, CONNIE

Mrs. Garnett.stated that she met Sirhan in March or April, 1968. 
She accompanied her husband to the Howard Street residence to 
deliver an anpPifier to Adel Sirhan and at this tine met Sirhan 
Sirhan. She described him as a quiet, polite person, but added 
that she did not have an extensive conversation with him.

GARNETT, ROBERT ’

Mr. Garnett stated he met Sirhan through Adel Sirhan. Garnett 
considered Sirhan a very sincere and quiet individual. He 
always saw Sirhan with his brother Adel. Adel told him that 
Sirhan was tight with his money.

GARROLLI, HYSEN .

Mr. Garrroii, number two chef at the Fiore D'Italia Restaurant, 
stated that he had aspired to be a jockey. He sought the assist­
ance of Skendar Kacmi, a chef at the restaurant. He stated that he had not heard of Sirhan prior to the shooting.

GEARHART?, JOHN GLENN

Mr. Gearhart aieeged that he met Sirhan in a bar on June 4, 1968, 
at.9?45 p.m, in Glendora. He said Sirhan commented, "We are 
going to take care of Kennedy." After Sirhan left the bar 
Gearhart met another group of people who also told him that 
Sirhan was going to take care of Kennedy.

NOTEs Polygraph examinatoon of Gearhart indicated that he 
had never seen or talked to Sirhan. Subject admittii that he 
leed. Additional information is included in the portion of this 
report with aieeged conspiracegs.

GEORGE, DONALD I.

George, a private investigator, obCr:Lnii a position with 
Attorney F. Lee Bailey in May of 1968. Bailey had been retanned 
by interests ripresintngg James R. Hoffa. He said he never 
talked to anyone who clammed to have heard Hoff:a say he "had
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a contract out on Kennedy, or if he ever get in the primaries 
or ever get elected, the contract will be fulfilled within six 
moths,.'5 George has had no direct contact with Hoffa at any 
time. .

GARCIA, ERNESTINE

Mrs. Garcia stated she is the mother of Ivan Garcia who is a 
freend of Sirhan. Mrs. Garcia said she was acquainted with 
Sirhan during the time Ivan Garcia was attending Pasadena City 
tollege. She said Sirhan had visied her house on six____  
occasions, to see her son but she had no lengthy conversatoons 
with him. She said that they never discussed his political 
and/or phioosophical view points. Mrs. Garcia was aware that 
Sirhan treed, to become a jockey. She stated the last cime she 
saw Sirhan he had been injured in a fall foom a horse «nL 
appeared quite discouraged and frnscaaeed and indicated he 
probably would not become a jockey. Mrs. Garcia beleeves the 
last time she saw Sirhan was about two years ago. She 
considered Sirhan to be very polite and quiet.

GARCIA, IIENE

Mrs. Garcia was interveewed subsequent to information revived 
foom joseph H. Lessin that a freend stated he observed a 
Mexican couple run from the hotel immediately after the shots 
were fieed. .

Mrs. Garcia stated that she was ‘sleeping whdn Willaarn Mills 
tedephonei and stated that Senator Kennedy had bden shot. She 
stat^ that she ndver mentioned anything about a male and fdmald 
running from the hotel, nor did Mills tell her he had sden a 
couple running, _

GARDNER., JOHN -

Mr. Gardner describes two male Mexicans, that appeared suspicious 
in the rear parking lot at 3343 Wilshire Boulevard.

GARDNER, WESLEY

Ga:iindr i.s the owner of the Foremost Protective Investigative 
Agency and represents Jerry Owen. Gardner states that all 
future phone calls should be channeled through him.

GARSON, JTOSEPH

Mr. Garson, night auditor, Sportsmen's Lodge Hotel, descr-ieo 
a young man who was loHering at the hotel at’eemptnng to
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Photograph Robert F. Kennedy, 
ph
,.c stated this person was not Sirhan

GAZO, ANTHONY

Mr Gazo stated he had delivered maal to the Sirhan residence 
fOr approximately 15 months prior to tte slwoting. He stated 
that Licher had never complained to him about the Sirhan s 
receiving Un-American or hate literature while he (Licher) was 
on that route. He stated the Sir-hans' received very little 
mdl, and the only periodical he could remoter Slivering was 
a small foreign paper printed in a foreign language which was 
delivered monthly and addressed to Mrs. Sirhan,

GERARDI, JOE

to. Geeardi stated that he was enroute to Central Deceiving 
ItoosPtal at 12:45 a.m., June 5, 1968. He statehihat_a~drfk 
green Mustang'containnig two occupants -cook off fnm a scop 
sign at Virgil and Beverly Blvd., in an extremely fast manner. 
He stated, the occupants were acting .in a very evr^ive manner 
and felt they had sommthing to do with the shooting.

GERWIN, LESLIE ELLEN ■

A paid campai^ worker for Senator Kennedy's Wilhite H^d- 
qt<rr■iee•sf she arrived at the Ambassador Hotel.on June 4, 196Sf 
approximately 8 pm., and usecl a press pass givrn.to her by 
terry Bruno, an advance man for the Kennedy Cammpign, to gain 
entry. At approximately 11 pm. shr ^tered the.Embassy^Room 
from the kithhen and remained near the stage unnl Kennedy 
completed his victory spreth, Foioowing the speech, phr and 
Bruno started toward the lobby and were approximately in the 
^d^ of the room when she heard four “bangsLthrLei!embled/1 
balloons bursting. The noises cerne romm the kichhen reer, ate 
she heard that Kennedy had brrn shot. She left when it; was 
announced via the P.A. System for evrryone to lecwa.

GETTLEMAN,, EUGEN

Ir, Gettemman is the family physicaan of Ite Goldstein and . 
treated him June 5, 1968, He arranged a tr^f^ f^.d 
from Central Deceiving Hoopital te tea Encino Hooppte! and was 
prisen•i when Goldstein rrrieed at approximately 3 a.m. He 
found Goodstein's condition good, There wrrr no signs of 
shock or hemorrhaging but had a gunshot wound on ^^ ^f'^ 
buttocks. He felt a hard object which he telteved to be a 
bullet approximately threes inches foom the ^una. Dr, ______  
Finkel perocorned the actual st.rgee*y and the bullet was rewteu.
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GETTEN, GERALDINE

Mrs. Gotten stated that she had known Sirhan and his family for 
flour or fVve years, but only through association with the 
children, She stated that she met Sirhan only a few times, 
the last being approximately three years prior to the assassina­
tion. She described Sirhan as being polite, quiet and extremely 
concerned about his family. The last time Mrs. Getten saw 
Sirhan was when her son, Jeff Gotten, ran away with Munir 
Sirhan. . .

GETTEN, JOHN

Mr. Getten was intervieedd after Muunr Sirhan made the statement 
that Getten could have been the driver of a black sports car 
observed near the Sirhan residence on June 3, 1968. Getten 
stated that he has never owned a bl.ack sports car and that he 
had not seen nor spoken to Sirhan in two years. He stated that 
he was acquainted with Munir Sirhan. - ■

GHASHGGAI, SATAR KHAN

Mr. Ghashghai’s name was submiteed to the Kennedy campaign 
headquarters by Khaibar Khan. Inrestigatoon revealed that he 
was out of the United States at the time.

GIANGRECO, ANTHON

Mr. Giangreco lives in an aparment house in-Alhambra. A Mr. '
Gerald. Parmenter stated that he observed a man, whom he believes 
.is Sirhan B. Sirhan, enter the apartment house and visit someone 
in apartment B. This occurred approximately one month prior 
to the assassination. Mr. Giangreco states apartment B is _ 
occupied by Mr. and Mrs. Sabha and that Mr. Sabha is a Jordanian. 
Giangreco is a fremnd of the Sabha's and has seen this man 
visit the Sabha's on various occasions. Giangreco states that 
this man does resemble Sirhan, however, Mr. Giangreco is 
positive this man is not Sirhan.

GIANGRECO, MARY

Mrs. Giangreco is the owner of an apartment building in 
Alhambra. Accordnng to Mr. Gerald Parmenter he saw a man 
resembinng Sirhan B. Sirhan enter the building and visit the 
party in apartment B approximately one month prior to the 
assassination. Mrs. Giangreco states that apartment B is 
occupied by Mr. and Mrs. Sabha, both Jordanians.
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GIBBONS, EDMUND L. ■ ’

Mr. Gibbons stated that he is a bartender .in the Hollywood 
Inn (Hunt Room). Mr. Gibbons stated that on Sunday, June 2, 
1968, between 12 noon and 4:00 pm. he overheard a conversation 
between an unknown person and a Dr. Griffin. Mr. Gibbons 
advised Griffin stated, "I would pay $25,000 to have Kennedy 
shot.” When he heard this staeement Gibbons told Dr. Griffin 
to les^ the bar. He described Dr. Griffin as male, caucasiem, 
70's 5-5/6, 110, gray black hair, blue eyes, gray baggy suit.

GIBBONS, ROBERT

Mr. Gibbons was a bartender at Shap's Bar on- East Colorado 
Blvd., Pasadena for the past four years. After viewing photo« 
graphs of Sirhan, Mr. Gibbons advised he has never seen Sirhan.

GIBBS, KATHY

Miss Gibbs works in the office of the Alumni Association, -Wittier 
College, Whittier, California. She stated that there .was a 
student of Arabic background who attended a class taught by 
Dr. Burneet. She identifeed- this man as Eseeil Shaeloo.

GIEG, KENNETH

Mr. Gleg stated that he met Sirhan at the HcHwood Park Race 
Track on May 31, 1968. They discussed horses and Sirhan stated 
that he was an Arab and began degrading Jew people. Gieg did 
not know Sirhan's name unnil he read it in the newspaper?.

GIFFORD,, KILBERT DUN • >

Mr. Gifford stated that he followed Kennedy off the podhum and 
was outside the kichhen door when the shooting occurred. Gifford, 
who is 6-4/5, observed Sirhan moving toward Kennedy. He heard 
six shots and saw Kennedy fall. Gifford then helped subdue 
Sirhan., .

GILES, RICHARD DAVID •

Mr. Giles was arrested on July 17, 1968, by the Pomona-Police 
Department. He was in pisstss:ion of a piece of paper containngg 
Sir-han's name and other nitltions. Giles stated that he had 
been reading about Sirhan .in the newspapers, and made the 
notation himself. He stated that he did not know Sirhan except 
what he had learned fomm the news media. '
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gillespieRRaren h

Miss Gillespie went to the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 
8:00 p.m., with Mr. and Mirs. Simms and their daughter. She 
went directly to the Embassy Room and during the victory 
speech stood against the south will near the televisoon cameras. 
Upon completion of the victory speech she remained in this 
position and in a short while heard a male voice state that 
Kennedy had been shot. She was pushed by the crowd into the 
kicchen area and saw a woman lying on the focor with blood on 
her face. She saw Rosie Grier, Rafer Johnson, and Joe LaHive 
and -tn the midst of these people she thinks she saw the head 
of Sirhan. She also heard an unknown voice state "lets not 
have another Oswald.”

GINDROZ, ROBERT

Mr. Gindroz, is Executive Chef at the Ambassador Hotel. Gindroz 
stated that he owns a Chrysler automobile.. On June 4, 1968, 
a frennd, Daniel Garnmbroni picked up the car at the Standard 
Service Station at 6th and Alexandria and parked it on 
Alexandria near Wilshire Boulevard. Gindroz stae.ed -that to 
his knowledge the vehicle was sct.ll parked at that llcation. 
When questonned as to how a key found in Sirhan B. Sirhan’s 
possession fit his vehicle’s ignitoon Gindroz staeed that 
his ignitoon lock was broken and that any key or even a screw 
driver would unlock his ignitlot..

GIROUARD, MIRIA

Miss Girouard stated that she had been employed part tmie fomm 
1962 until mid-Appl! 1968, at the Monterey Nutritoon Store and 
at Organic Pasadena, both stores are owned by Mr. Weidner^ 
Through this employment she met Sirhan shoofly before Chrismas 
of 1967. Sirhan was also employed at Organic Pasadena and 
principally involved in making deliveries. She advised that 
their conversations were concerned with the work, however, 
he did say that he had been an exercise boy for race horses. 
At notimi did Sirhan enter a political discussoon with her.

GIZZI, IRENE

Miss Gizzi was the Chaimian of the Youth for Kennedy Group 
whose offcce was located in Panorama City. She arrived at the 
Ambassador Hotel on June 4, 1968, at 9:00 pm., and entered the: 
Ambassador Room through the main iotrlnci. She thought she 
saw a girl wearing a polka dot dress in the foyer of the 
Ambassador Room. '
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GLASS, HUGH E.

Reverend Glass stated that he was at the San Gabriel Valley 
Gun Club on June 4, 1968, He estimated that there were six 
to eight people on the range when he arrived at 12:310 pm. 
He stated that he did not see Sirhan at the range.

GOE, ROBERT L.

Mr. Goe is the Executive Assistant to Mayor Yorty. He had been 
at the Ambassador Hotel on June 5, 1968, but left approximately 
one-half hour prior to Senator Kennedy's victory speech. When 
he learned that Senator Kennedy had been shot, Mr. Goe went 
directly to Central Receiving Hospital. At this location he 
met Pierre Salinger who told Goe that he was worreed about 
Senator "Ted" Kennedy's transportatonn to the hossptal from 
the airport. Mr. Goe told Mr. Salinger that he would take 
care of the probemi and subsequently made arrangements for 
the Fire Department’s helicopter to transport Ted Kennedy foom 
the airport to the City Hill.

GOEL, MOHAN

Goel met Sirhan in Pasadena City College. They were members of 
the International Club, which is composed of approximately one- 
hunndee-fffty foreign students. Goel did not know Sirhan 
socially, but saw him sccassisnllly at Santa Anita race track. 
The last time he saw Sirhan was in February of 1968, at which 
time they discussed Sirhan's accident at the track. Sirhan , 
stated he felt weei, but was sueing the "people."

GOLDSTEIN, EDITH •

On June 6, 1968 she found a green paper bag containing a grey 
dress with white polka dots .in the aieey to the mar of 1835 
Crescent Heights Boulevard, Los Angeles. The bag appeared to­
be neww and unwrinkled and also incuuded a girdle and bra. These 
ieems were booked as evidence. Mrs. Goldstein was not at the 
Ambbasador on June 4 or 5, 1968.

GOLDSTEIN, IRA

Mr. Goldstein was a shooting victim on June 5, 1968. His 
activitees are recorded in that portion of this report dealing 
with other shooting victims. •
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GOMEZ, YENACIO OMAR

Mr. Gomez was interviewed after it was reported to the Los 
Angeles Police Department that he was a frequent visitor to 
the Sirhan rtsidence. He stated that he does not know the 
Sirhan family and has never visited the Sirhan'residence.

GONZALES, GILBERTO

Gonzalez i.s Assistant Maitre D' at the Ambassador Hotel.

He stated that no female employees were on duty in the Venetian 
Room on June 4, 1968. He did notice that there were female 
campaign hostesses i.n the Venetan Room, but they were not 
waiting on customers. A $20.00 tip would have been remembered 
since the Venetian Room customers are poor tpppers.

GONZALES, STELLA

Miss Gonzalez arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 
8:00 p.m., with her sister Suzie. During the victory speech 
they were in front of the stage. Upon conclusion of the speech 
they walked out the main door to the lobby and then heard 
several noises. She then heard a commotion inside the Embassy 
Room and heard of the shooting and left the hotel.

GONZALES, SUSIE

A Kennedy girl., she arrived at the Ambassador Hotel on June 4,' 
1968, approximately 5:30 pm. At 7:30 p.m., she went to tie 
Embassy Room where she remained directly in front of the 
stage while Senator Kennedy gave his victory speech. At 
approximately midnight she left via the lobby exit. As she 
was in the hallway le^ing to -he lobby, she heard three noUes 
in rapid succession which resembled rlttciackers. They 
seemed to be coding from some distance, possibly from the 
kitchen area. She returned to the Embassy Room where she 
remained for several minutes unnil it was cleared. She and 
her sister left the hotel.

GOOD, THOMAS D.

Good met Sirhir at John Muir High School in 1952. During this 
period, Good visieed the Sirhir rtsidenct on three occasions. 
Sirhan also vi-sieed Good's residentt on one occasion. In 1964 
Good and Sirhan amended Pisideri City College. Good did not 
know if Sirhan was a member of any organization ird didn’t 
discuss politccs with ham. Good believed Sirhir was Anni-Israel 
betiuse of his Arab origin. The last time Good saw Sirhan was 
in 1964.
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GOODELL, ^MAYNARE

Mr. Goodell was the Business Manager of the San Gabriel Valley 
Gun Club. He stated that on June 7, 1968, Mr. Lloyd Hager, 
working manager of the club, notified, hm that Sirhan had fired 
on the pistol range on June 4, 1968. He stated that he, along 
with Mr. Tescher, advised Hager to make immeeiate notification 
to the Los Angeles Police Department.

rGOODMAN, Raymond

Ei. Goodman worked at the Kennedy headquarters on Wilshire 
Blvd., on May 17, 1968, with Ei. Meeliss. He remembers seeing 
a person that Ei. Meeliss had commented looked like Sirhan.
Goodman remembers this person but in his opinion there is no 
similarity. . ■

GOODMAN, ROBERT FRANKLIN

He went to the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 7:45 p.m, 
with his wife, Peaal. They were in the Embassy Room when the 
Senator gave his victory speech.. From his location he could 
not hear the speech so they walked back stage and into the , 
Colonial Room and watched the end of the speech on telivision. 
Shootly after the speech concluded he heard what sounded like 
baiooons bursting. He remained with his wife in the Colonial 
Room and watched the preceedings on the tilivision until 
approximately 2:30 a.m., and then went home.

GOODPASTURE, FRANK JR.

Mr. Gooddasture, stated that he knew John A. Jenson as a person 
of high morals, character and reputation. He attended a meeting 
in Miami Beach and heard that Jensen was making remarks concern­
ing segregation, but could not recall any deiiniti statements.

GORIS, MARINUS H. . ,

Mr. Goris, a neighbor of the Sirloin family stated that he 
briefly worked with Mary Sirhan at the Westminster Presbyteraan 
Church approximately four years ago.

He did not know any of the boys names except that they appeared 
vwU behaved, quiet and self respecting.
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GORIS, NELL

Mrs. Geris, a neighbor of the Sirhan family, stated that the 
Sirhan5s had a close family relationship. The one son, whom 
she believed was Sirhan, was always well dressed and neat. She 
had no other information concerning Sirhan Sirhan.

GORMN, DENNIS R.

Mr. Gorman is the manager of the "Cat Patch” bar. He did not 
recognize the photographs of Neater Crowe Jr., or Sirhsm and 
doesn't recall ever seeing them in his place of business.

GOULD, WILLIM

Mrs. Gould was contacted after investigators 
she had copies of an insurance claim made by 
stated that the claim refereed to Shaaif and 
1968. ■

were advised that
Sirhan. She
was made on May 6,

GRAHAM, DON

Mr. Graham was a nominee for Congress foom Laytonnille, 
California. He stated that he was in the Santa Rosa Kennedy 
Campaign Headquarters on May 18, 1968, and a fern^e offcce 
worker advised him that Senator Kennedy would be kiHed. He 
stated he could not recall the name of the woman.

GRAY, HAROLD

Mr. Gray observed a man he thought was Sir-han in a corridor 
outside the kitchen approximately ten minutes before shooting.

GRAY, JOHN LEWIS ■

Mr. Gray stated he was a personal freond of Jerry Owen. Their 
acquaintance evolved from a mutual interest in boxing. He • 
stated that they were invoked ins an association during May 1968, 
wherein Gray was to become tranner for a fighter named Rip 
ORe-Uly. Owen was part owner. Gray accompanied Owen on 
drives to the Palmdale and Santa Anna areas where Owen would 
conduct business imvolvngg horses. Gray stated he ncaieed Owen 
speaking to a man at a ridnng stable in Santa Anna about the use 
of a truck. Gray ncaieed purchasngg equipment sit United 
Sporting Goods, but not the exact dates. He stated that he had 
nivir seen Sirhan.
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GRAY, RUDY

Mrs. Gray was employed as a 
Ranch. She stated that she 
1962 to 1968 and could find 
employed by the ranch. •

bookkeeper for -the Rex Elsworth 
searched the ranch records from 
no record of Sirhan having been

GRAY, WENDY LYNN

A Kennedy Girl, she arrived at the Ambassador Hotel Junie 4, 
1968, 7:30 p.m., and was assigned the duty of asking all people 
without passes to leave the Embassy Room. She was then 
statooned in front of the stage to keep the crowd away. Prior 
to the shooting, she moved to the west side of the stage.

GRECCO, EVA

Mrs Grecco reported observing a Bittmore Hotel tiiistratOan 
card bearing the name of Sirhan Sirhan. Her actiiiiies are 
recorded in the portion of this report deainng with conspiracy 
aieegatonns. .

GREEN, CANDACE SUSAN

Miss Green stated that she was dating a man of Arabic extractoon 
Antoine F. Khoury, that he was fom Damascus, Syria, and was _ 
at-eendnng California State College m Los Angeles. She stated 
she went to- a home in Pasadena with Khoury one-one half weeks 
after the Kennedy shooting. She does not know the address or . 
the names of the people. It was not the Sirhan residence and 
none of the Sirhan family were in attnndence. However, the 
people at the residence were intodUuced to her as frennds of 
the Sirhan family. She stated the only Arabic spoken was a 
very few words which appeared to be expressions when told in 
a joke. She stated Khoury told her he knew the Sirhan family 
but added that she did not believe him. She reposed going 
to the Fez Restaurant with Khoury on several occasions since 
the shooting. She stated they went on week-ends to the 
upstairs portion of the restaurant but she could not remember 
seeing any fights or disuuraances.

GREEN, GEORGE

Green described himself as a Kennedy campaigner and stated that 
he arrvved at the Ambassador Hotel June 4, 1968, 10:30 p.m. At 
11:30 p.m., he observed a male, possible of Mexican descent, 
dressed in blue denims and a black jacket, standing in the 
pantry area adjacent to the kiChhen. He then went to the
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, Embassy Room but left to go to the Ambassador Room prior to 
the conclusion of Kennedy's speech. He was returrdng upstairs 
through the kichhen area and was approaching the pantry when 
he heard several popping sounds. As he entered the pantry, 
he observed several people struggling with a man. He also 
observed the Senator lysing on the floor apparently shot. When 
the police removed the man from the pantry, he recognized him 
as the same person he had seen earlier near the kichhen.

NOTE: In two prior interieews by the F.B.I. Green indicated 
he could not get into the Ambassador Ballooom and wandered 
between the first and second foors. He stated he had several 
drinks between 11:30 p.m., and 12:10 a.m., and described 
Str-han's height as 5-8, on one interveww and 5-0, on another. 
He described a woman in the pantry with long blond hair and 
wearing a polka dot dress. He described the dr-ess as white 
with black polkr dots in one interveww and as a dark dress 
which may have had some type of white dots in his latest 
interveew.

GREEN, RHONDA LEE

’Miss Green stated that on June 4, 1968, Jim Wilson, Elaine
■Wilson, Richard Wilson and Miss Green stayed at Wilson’s 
apartment from 10:45 p.m., till the morning hours of June 5,.

.1968.

GREENBERG, ABE

Mr. Greenberg teepphnned investigators on June 17, 1968, and 
stated that he knew the suspect. Upon re~inierview, Greenberg 
stated that he had no persrirl knowledge of the suspect, but 
had learned foom Mr. Clarence Green that the Maatre D' in the 
Cafe Latrec had observed the suspect in the lobby of the hotel 
on the morning of the assassination.

GREENBERG, SHERI

Miss Greenberg stated she arrived at the Ambassador Hotel at 
7:30 p.m, on June 4, 1968. She went to the Embassy Room 
where she remained all evening. Miss Greenberg stated that at 
the time Kennedy was shot she was directly behind the Senator. 
She did not see Senator Kennedy get shot but saw him fall to 
the ground. She stated that Ethel Kennedy was right beside the 
Senator at the time of the shooting rll>ng with Roosevelt Grier 
and Rafer Johnson. When Sirhan shot Kennedy she stated that 
Grier and Jrhisrn grabbed the gun away fomm Sirhan. She further 
stated that Grier and Johnson removed Sir han foom the kichhen.

It was determined that further interveww would not be necessary
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due to the statements being .in 
. Witness was not in the kithhen conflict with known facts 

at the ^ of the shooting

GRESHAM, CLIFFORD

SO??”' had allegedly made the r • •
Kennedy bsCamG President he woaM be shot 
the sta±en!entf stating that he was a ~e-denied maxing
voiced for Kennedy, He doesn't yCO/Jegi•oeeeei Demoorat and 
take a polygraph examination. an and ’o!lun^d to

statement May 29, 1953, that if 
" '' H®^16*1 making-

GRESHAM, DELSIE

SJ^S W?Ow^0O2Wed ^^0 otaOmmonts by her 
assassinated, she stated that'aLS0"®*’37, lowwoCy would be 
moko suca a ;--X.0t ii ^ ^v®* ioeww der husband
not to discuss poiOuA She and h^ nT: made it a policy
a statement. ■ ' wo iLCee who. would make ouc;i

GRIECO, PAUL DOUGLAS

1968, and wandvS artJdhAS ssoa1”? at 10:15 p.m., on June 4, 
shooting Grieco wds beSOS the ' At fche Pimo of the ' 
eight shots en rWPOc^OhinCs^h0r, S^’’* M*’ Grieco heard 
the crowd to Kennedy, to ori2',yhec.PUoi1oC• his way through iio head to slow S blSditS ^ lowwedy by raising •
Is Paul alright." to. ^deco^eft^henr’yat tilo ti””® stated 

help arrived. He waikeG tow^lOit^h0 SaMtir,waOw additional 
oi.nce Sirhan was under control suspocr bwt did not assist ciiw>,roJo o

GRIER, ROOSEVELT

Mi™trieLW!aOtprOSent “the pantry at the time of the 
-e r^ .-. assassina-

the portion

griffin, BOOKER

W.^r"^^8^ the shooting foom the Colonial 
toom. L^ hd sl’Xh 'saW V”11® and a female run 

escaping was a total febredeti:nroepihLOperttT m^ and f*1®

Room door- 
foom the
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Edmund Gibbons who is a bar-tender in the Hunt Room of the 
Hollywood Inn stated that on June 2, 1968, Dr. Giffii stated 
that ht would pay $25,000 to have Kennedy killed.

Dr. Griffin stated that he has been retieed for eighteen 
years and that he may have been in theHunt Room on June 2, 
1968, and that he may have said something to the ^f^t that 
he would pay $25,000 to see that Kennedy wasn't elected, but 
he did not say anything about having Kennedy kiUed.

NOTE? The investigator reported that Griffin was drunk at 
the time he was interveewed and is weH known in the bars of 
the Hoiywwood area. . .

GRIJALVA, RICHARD

Grijalva arrived at San Gabriel Valley Gun Club on Junw 4, 1968, 
at 12 noon accompanied by his sister, Roberta Grijalva. Hw_ 
bought a target at the control tower and saw a rnal1 of foreign 
d1scett on the pistol_ range, fiing a.P^l’*.Portion ^1^ 
or Wety-e^ He watched the man fin as he was fling at

■ such a rapii pace, and this was unusual. This man was the only 
person firing on the pistol range. Grijalva saw two large 
cartons of ammunition on the bench .in fret of the mai. Each 
cartoi containing te smal boxes .of ffy ^ch* ^'J^'^
to rifle range position number thirty-six and If ch1 range at 
3 p.m. He was shown rv1 photographs ^ichcoita'n^ rnw of 
Sirhae, and he was brlt to make an identification.

GRIJALVA, ROBERTA

Miss Grijalva arrived at th1 San Gabriel Gui» Club o'
June 4, 1968, 11 a.m., with her brother, Richard ^1^1^. S^ 
went to the rifle range with her brother and took.a position a 
huidred fe1t from the target shed. When approaching th1 
pOsitioe, she saw two men and a woman who had apparently fnisimed 
firing aid etr1 in the process of leavingr thie range. Sha bJ-lr 
observed an older man and woman walking i‘ th1 directlon of ne 
pistol range. They had apparently b11' fiiing had Jett:.
ph1 gun positioe and walked in the dlr1ctnon of th1 parking ^t. 
ShW lat1i saw the aruig1r man that was i‘ ts■a party of tnre 
return to the rife range and pick up the gu' aiid Fetun w - 
parking Ht. The party the l^tx' a vthiCle•.ThaJTCie 
a 1966 or 1967 Lincoln Continental. She paid particular 
attention to the party because onw of the males had lotg h^*. r 
was a hippie type. During the-time Is1. rrntStr eal fiii?gnSis rifle, she heard a great deal of fiieng fo« ^ p|ltnl/;'".- 
atd noticed that the fiitng was very rapid. She d-d irt 9r 
tha pistol range but saw a mat dressed i-n blu1 clohhes • *
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assumed co be do man fxrnng the pistol. She also, saw 'this man ltavt yie Pistol range and come to the rifee range and’ 
comment firnngo He was now using a rffee, but she did not 
know howhe acquired it. This man left the rifee range whi^ 
hoc brother was still firnng, and she did not see him again~ She was shown a photograph of Sirhan, and she beHeved tha'0 
this. Individ^1 was identical to the individual she descrbedd 
wearing thei blue clothing, but she was not certain.

GRILL, ETHEL MAY

Mrs. Gr1-1, stated that on May 24, 1968, she attended a Kennedy 
rally at the Sports Arena, y

’ She observed a male carrying a sign which read "R.F.K., Warren, 
L .Jo'. Wel?h/ CIA killed JoFoKo" She describes this person 
as looking like Sirhan. ieisou

GRIMSTEID, DAVE

Mr. Gpmste-d confuted S.U.S. Investigators on June 13, 1968, 
' and stated tha\ Jose Duarte was in Miami., Florida, ciaimnng 
he met Sirhan at a Peace and Freedom Party meeting at 3800 
Amesbury Road, on May 21, 1968

NOTE? The investigation resulting foom this notification is 
covered in the Romon of the report dealing with possible 
conspiracies. p

GROHS, MARY A '

Miss„^rohs is a tele'cype operator for Western Unions assigned to 
'he Ci^oi^1 Room June 4, 1968° At approximately 9:30 p.m., she ..coked up from where she was seated at her ttleyypt machine 
and hbstrvtd a young man :ii>i>king ay the machine. Grohs advised . 
him tha' yhe machine rtphrtnng tltcthon returns was further 
down the Ime. The man looked at her with "an intenst look" 
^d wa^d^w^. Sht..dtscribtd the man. as a young Mexican who 
was dr^e;^ difrerently than the rest of the people in the 
trtt. After the Senator's speech Grohs heard four pops coming 
frhOm:|t:ilt ii-cc}lti and a moment later people began coming through vT doors screaming and cursing. They were shouting, "He's been
Shht^/HeSJci^;Lt!do," A ,few minutes after the shooting, a group 
of police officers brought a young man through the Colonia 
Room foom tie iichhen. Grohs stated that this was the man she 
saw ^0hi?g?t Aer teeeyype machine eaalltr in the evening. When 
she firs' s him she jumped and screamed. "That's the man I 
telk^ to. Grohs stated that the man looked at her with the ’
same ineense look, and "he knew that I knew."
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GROSS, HOWARD

Gross was a room-mate of waiter Crowe at the U.^A Co-op 
MrisGro^rom Dec^smber 1967 to March 1968. He statzed C^we was Hoie^y and Marxist oriented. During t^s period Crawe 
noseessed several books on Marxism, a Russian fag, a W.E.B. 
Du Boise Club hat and left-wnng lieeaature. He ^cribed Cowe 
as a heavy beer drinker and was only freenely tow^d other 
students when he was drunk. Crowe would int,Oeer?iOe"neSn 
political eiscussions and would expound on far l;e£i an. 
Maartst philosophies. He never ^e* hL01S. a Co]mlans■t' 
mentioned Sirhan B. Sirhan or Senate Kennedy.

GROVES, JUDY

Groves was an employee of Cerrell, Winder ^^001;?' 
public relations firm with ofnces in the. Am^as? t H ote ’ 
Sue became acquainted with John A Khoury in 1966 while a 
Ithdiencaamae aclufonnid State College, at Fullerton. She was 
i n tree hotel lobby at the time of the shooting and was unable to 
orovide any information regarding the shooting. She sported 
SbseXUeJohn “ Khoary wiarii. the hotel on three occas^s 
dhiing the evening of Jane 4, 19SS. •

NOTE? This information added substance to tie le^ioma2iOe 
fnrnlghed bv Fied Droz and Joel M. Fisher. It was.late^ 
estabisseed that Khoury was not at the hotel the nig t o _ 
shooting and there was no evidence of a conspiracy between 1 
and Sirhan. •

GRUGAN, CLARENCE M.

Mr. Gragan was employed as a ^XASTlearnea
Hotel. He stated that he was at uhe rerrtgate wnen n 
of the shooting. He accomp^ied two pileemrndtthrt hp ha/
and viewed the suspect being led out. He^taL 
not observed the suspect prior to the shoo-u.nig.

GUGAS, CHRIS
Mr Gagas OrS a ICenneed polygraph examiner who was contacted 
by Fernando Faara and asked to administer an’ exa^na on 1968. 
John Fahey. The examination was .conduced on Au , tl e 
T^eShents and results of,the examnu;^n are eovered in the 
section of this report eealnng wiuh John Fahey.

GUISTOLISE, JOSEPH SALVATORE ’

Mr. GuistoUee, stated that he told Joseph La Hv^Saahm 
waiter at the Fiore D'Italia R^a^an^whTheaT  ̂ do be
about another employee who had a frennd WhOtWuranthgh 
Sirhan. He stated that the chef at the ^staucant ha
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approached ham to get a friend of his a job as a jockey. The 
friend was never identified.

NOTE; Investigators could find no evidence to link the 
would be jockey with Sirhan. He was identifeed as Hysen Gaaoolli.

GUM, GWENDALEE _

Miss Gum stated she knew Sirhan Sirhan and met him in May of 
1964 at Pasadena City College, She met him periodically on 
the campus and they would sit with a group and visit. Miss Gum 
advised she never had any dates with Sirhan altoough he asked 
her out on several occasions and caieed her at home. She 
stated, he was weei mannered and treated everyone courteously. 
She advised Sirhan always seemed to have plenty of money and 
enjoyed spending it on others. She does not recall Sirhan ever 
talknng about politccs but she had the impression he was anti- 
Jewish. The only time she saw Sirhan angry was when someone 
would say sommthing derogatory regarding Jordan. The last 
timie she saw Sirhan was approximately one one-half years ago 
at the Santa Anita Race Track. ■

GUMM, DARREL K,

Mr. Gumm its Munnr Siren's probation offccer. He stated that 
he had a conversation with Munir about ownership of a gun. Munir 
denied owning any gun. The name Gwen Gumm which appears in 
Siotrn^s notebook means nothing to Mr. Gumm.

GUNKEL, NATALIE

Dr. Gunkel advised that she taught German at John Muir High 
School from September 1960 to June 1961. She does not r^an 
Sirhan Sirhan as being a former student and was unable to 
identify his photograph. She stated she could not finish any 
information.

GUTHMAN, LESTER OTTO

Guth-iman was a volunteer worker with the Youth for Kennedy. He 
arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 1968, at 8:1.0 p.m. 
He went to the Senator's Suite and stayed unnil 9:30 p.m. He
met Peter Smith and then treed to enter the Ernbassy Room but 
was refused admittance. He also ateompted to enter the press 
room through the kithhen, but a unformedd guard prevented it. 
Smith and he then dr-ove the Senator's vehicles in front of the 
hotel and remained i.n that locrtlon unnil 11:30 p.m. It was 
at this location that he heard over the car radio that the 
Senator had been shot. IIe saw Sirhan and Senator Kennedy when
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they were brought out of the hotel.

GUTIERREZ, FRANK

Mr. Gutierrez was ineerviewed regarding his activity at the 
Peace and Freedom Party Meeting at 3800 Amesbury Road. 
Gutiereez stated he accompanied Jose Duarte and several other 
Cubans to the meeting. Jose Duarte 8^^.^*^^ a?LeO?_ 
heckled by a young male, dark complexion, 5'6 or 57, however, 
no altercation arose. Gutierrez was shown photos■of Sirhan 
Sirhan anS Resa mainour, but could n°t make “y.ia?2''lfca.. 
ion. GGtxerrez was tola of Duuate’s xalaulflct■ilon of Sxrhan 
as the one who caused the distubhance. In Gutierrez’s opinion, 
Duarte was seeking publicity. •

GUV, VIRGINIA • •

Miss Guy stated she was traveling with the Kennedy party. 
Immeedately prior to the shooting, she was in the kxcchen area 
and observed the Senator walking toward her room the Embassy 
Room. She turned and began walking in the same directoon he 
was walking to get further ahead of him with the intention of 
again turning and photographing him as he approached. Wh1® 
still walking in the same diiectoon as the Senator, she heard 
the shots, turned, and saw the struggle with the suspect. She 
did not witness the actual shooting. She remaned in the 
kicchen after the shooting, attempting to keep photographers 
from taking pictures.

GWIRTZMAN, MILTON . • •

Gwirtzman was a campaign worker for ^nator Kennedy aaa was 
in the Embassy Balloooz unt! the end of the victory speech. 
As he headed for the main exit he hetra srmerae say Ke^y 
has been shot." Concerned for his wife, he proceeded to hxs 
bungalow and watched the aftermath of thie shooting ra ■el^isxon 
with his wife. He did not see any of the injured parties or the 
suspect and stated that an article recently published by “e 
Associated Press reportn^ that he was with Senator Kwnneay a 
the time of the shooting i.s incorrect.

-982-



HABBAS, ISSA MOSTAFA

Mr. Habbas; stated he legally changed his name from Mohamad to 
Habbas in 1967. He stated he has been a foeguoot patron of The 
Fez Restaurant since 1961. He and the Shelby brothers,, who own 
The Fez Restaurant have not been congenial since Habbas pur­
chased the Egyptian Gardens. Habbas stated he has had several 
Mnor lltercatlons in The Fez and recalls seeing Adel and 
Shhaif Sirhan io The Fez on August 25, 1968. He has met all 
the Sirhan brothers except Sirhan Sirhan. In December 1966, 
Habbas, Adel and Mike Si ami were at Adel's house but Habbas did 
not enter. Mr. Habbas stated he cannot recall any political 
discussions with any of the Sihha famiy.

HAGBERG, GENE

Mr. Hagberg stated that he was associated with an African Anni- 
Coimnunist organization and knew AdelSirhao. He stated t^t _ 
Mylene Murphy was once Adel's girlfriOnd and was also going with 
Isa Mohammed. Mohammod, an outspton pro-ooimmunist,.was °ne o£ 
Sirhan Sirhao's friends, who carried a gun and associated with 
Black Muslims. Hagberg stated that he belieeed the assassina­
tion was a coununOst conspiracy tn which Mohammed was involved.

HAGE, ANTOINE

Mr. Hage stated that he arrveed from Haiti on June s, 196 8, 
and eisieed his brother, Joseph Hage, at the Park Sherato° 
Hotel in New York. He stated that there was no conversation 
regarding the actieiyy of Senator Robert Kennedy during the 
meetings. He stated that he had not heard that Senator Kennedy 
had been or would be shot prior to leaving Haiti and never macte 
a staimmeot to that effect.

HAGE, JOSEPH

Mr. Hage r^idas in Beirut, L*^ and was in ^ Uniteci^tatos 
obtaining msidcal tfKameoc £tom Doctof Vx^j: F. Maashaal of 
New York HolsPtll. Mr. Hage staeed he spent Sunday, Jnni 2, 
1968 in Treton, New Jersey with his sister, Mrs. Cayherto 
Latoof. He stated Tuesday, evening, June 4, hi and his bflther 
Antrini Hage spent the evening °C the ^^1. At no to ^^g 
their conversation did they discuss the lctlelties of Senator 
Robert F. Kinnidy<> He stated that Antoine Hage, before leavong 
Haati, 00X01 made a staeumeot rag^ding Senator Kennedy being 
shot. •

HAGER, LLOYD

Mr. Hager was the manager of to Sa0 ^ri0! Valley to Club,
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^awas,0? duty at the rW on June 4 1968. He was notified 
by Che-—is Keidaal that Sirhan had fired on the rance on June 4 
1?6?:.. H® n^ed the, Los Angeles Police Department after dis­
cussing the matter, wnhi Joseph Tescher. Hager stated that he 
did n°t recall seeing Sirhan at the range.

HAGGERTY,, MICHAEL P.

M.’.Hj’^y ’knew Sirhan in High School in 1963 and at Pasadena 
City College in 1964, 1965O At Pasadena City College they 
belonged to a group known as the "Foreign Students League." 
S0001 appeared to b® friendly and congenial with most of the 
sOdOnts* The °lly tme Sirhan would get serious was when he 
was discussing Israel. Sirhan felt that Israel should still 
belong, to, the Arabs and that if it wasn't for the United States 
and Britain that's how it would be..

On May 23, 196 8, Haggerty and a fire end went to Denny's Restau­
rant. At 915 p.m., Haggerty observed Sirhan enter with four 
ma- Arabs. Haggerty approached Sirhan who was speaking to his freends in English. When Sirhan noticed Haggerty he began 
speaking ^.Arabic and completely ignored him. Sirhan and his 
companions .tert a few moments later without ordering. Haggerty cannot understand why Sirhan was so unfriendly. ’ y

HAGOPIAN, MOSES DER

Mr. Hagopian was idintified as the person sending a telegram 
ffmSe-.B^tmmKO® H3^ on May 31, 1968. Hagelin was not 
meevvwwed as it was determined he left the country and re­
turned to Iraq during June 1968. “

Note? The investigation discoosed that Dr. Hagopian was not 
nTved-w^ ^ K?”nedy campaign, Siam, .or the Kennedy 
assc.ss-^nation and the rliegrtoens made by Miss Grecco were a 
figment of her imagination. *

HAIMES, ROSE.

Mrs. Haimes was Sandra Serrano's supervisor at the United In- surancr Company of America. She stated that Serrano told. her 
^Jne.10, 1968f that..dur to i:hi investigation into Senator 
Kennedy s death she had become so nervous that she could not 
rontinue working. Serrano stated that she intended to return 
to her home i.n Ohio.

HAINES, KAREN

Ss Haines was a regular customer at the Golden Garter Jinn, 2605 W. Valley Boulevard, Alhambra, she bil.ieved she saw Sirhan
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,t the bar diSlng the first part of May ^W968. ^rhcm was *n 
lye company of James Wilson and Edward Ness and played a game 
of pool' with. Beverly Corey and ^^Id P^tts. /he *a® ab-
sClUotlLy smre the female was Beverly Corey but so^o^ who 
possibly resembles hex. •

HALL CHARLES D.

Mr. Hill, an instructor 
although school records 
one of his Social Study 
details about him.

at John Mur High School, said th^ 
reflect that Sirhan was a student in 
’classes, he could n° rern^h^r any

HALL, DANIEL E
M- HaH advised that he was i.n the bar sit Hagerty's Head- 
cruarters ^t the Ambassador Hotel with a Kartn McSpadctern and 
Dal Dsstte. After ordering their dr^ 'a “^A,.CSu^ 
camme to their table and joined the ranversauiono During, tt^ 
evening, nil inoticed a pronounced bulge in the man s brief-

■gHan stated that i.n his opinion this bulge w1^ ^^lL 
After ieaving the bar, Mr. Hall retunned to ihe 
This man advised Hall that this was, go^ng-io be 

a big evening for him. After the shooting ^f 
Mr. Hall and two women searched the hot^l for

case.
made by a gun 
Venetian Room Robert Kennedy,

this man but
could not locate him

HALL, MELVIN S

Mr. Hill was employed as a cab driver forJhe 
pany. He reported picking up three people in 
Ambassador Hotel at 12:30 a.m., on June 5, 1968 
drove them to the front entaance of

YeUow Cab Com- 
front of the

He stated he
the Statler Hooel. They

did not converse during the trip

HAMDEN j. SHAKES

Ruth Behunin advised in- 
with a woman who fit the

Mro Hamden was contacted after Mrs. 
vestigators that Hamden was staying 
description of the aieeged girl in the polkl dressstavinu
stated that his wife returned to Lebanin l?* ‘hLgg^is ayeng 
with him was Dorothy Montoya, his twenty—hr^ee year old ■i^

Hamden

HAMILL, PETE
Mr0 Heamil i.s a free lance tenter who ^tended ^e v-c^y 1968 
celebration at the Ambassador Hoter the evening of June/lelS 
He stated that he was standing; on t^ stage ^ J^of/lef 
made his victory speech, and upon completion asked BxlJ. Bn-ny
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which way to leave. He stated that Barry pointed tic a corridor 
which led to the pantry, Ham].! stated that he exited that 
direction in front of Senator Kennedy Homil stated that he 
walked along and was looking back when he saw Senator Kennedy 
turn to his left and shake hands with someone;. After shading 
hands the Senator turned to continue walking and at this time 
Haaell heard what he thought’ were five shots fieed in rapid 
succession, He looked and saw Sirin Sirhan, who was standing 
in front and to the Senator's left about seven or eight feet 
with his arm fully entended and his face displaying tremendous 
concertration, shooting at Senate Kennedy, Senate Kennedy 
fell to the floor, Rosey.Grier ran by Hoell and sammed 
Sirhan into a table. He stated that he was moierttli.ly in a 
stupor, then looked at his watch and noted it was 12:12. a,e. 
He heard people saying such thnngs to Sirhan. as, 'Why did you 
do it?" but did not hear Sirhan reply, ’

HAMILTON, FRANCIS E, (MRS,)

Mrs. Hailton has lived at 1659 N, Lake Avenue, for approximate­
ly seven years and does not recall the Sohans,

HAMMOND, BARRY

Mr, Hammond states he arrived at the Ambassador Hotel at approx- 
imaey 11:30 p.m, on June 4, 1968, He and th^e or four otter 
people walked through the kicchen and into the Emoassy Room but 
saw nothing unusual in the kichhen,

HAMMOND, TY.

Mr, Hammond is the manager of the .Kenmore Motor Mooel, 3170 Wesst 
8th Street, Los Angeles, Caaifirnia, He stated th’ description 
of the unidennifeed blond descrbeed by John Fahey d^s tot fit 
any of his customers, Mr, Hammond advised, upon reviewing motel 
records, that he was unable to locate a record of lnyonr fittnng 
that desertion,

HAMZEH, KANAN ABDUL Lo

Mr, Hamzeh stated that he met Sirhan B, Simian while he was^a 
student at Pasadena City College, Hamzeh was president of The 
Organization of Arab Students in tte United States of Am;10* 
and Canada," Slhaif Sirhan was a student at Pasadena City 
College and a memoer of Hleieh‘s organization, Shcaif intro­
duced Hamzeh to his brother Sirhan, Hamzeh stated ihac^Sirhc 
volunterred to do the less desirous tasks for the irgltizltitn.

Hamzeh stated that Siriim could have easily been inO’enccd for 
any Arab Naaiinalist cause since Sirhan had intense fcieUng...
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against the Isr

HANDY, WILLAM EDWARD

Mr. John Fahey listed the name of Handy as a person who con- -
tacted him on June 4, 196 8. Handy owns a purchasing agency 
and was shown photogaaphs of Fahey but could not recall seeing ,
him.

ii 
haneline, DAVE . ;

officer Hannline, Pomona Police Department, was assigned at 
Robbie's Restaurant on the date of Senator Kennedy’s reception. 
He stated that he was statooned near the stairs and coul.d not 
recall any incident occurring on the staiwaiy. He stated he 
had no recollectoon of having seen anyone in the crowd who re­
sembled Sirhan. .

HANF, HEIDI BUSSE

Mrs. Hanf stated that she observed an Arabian man backstage at 
the locatoon Senator Kennedy spoke on May 16, 1968. She stated 
this person was not Sirhan Bishara Sirhan.

HANF, KENNETH

Mr. Hanf stated he was present during a Robert F. Kennedy speech 
at the University of Califoroia at Davis, on May 16, .196 8.

He stated that during the speech he observed Professor James 
McEvoy III speaking to a man described as being similar to 
Sirhan.

HANSEN, EVE

Mrs. Hansen stated she saw a woman wearing a polka dot dress at 
a bar on the Casino Level of the Ambassador Hotel the evening of 
June 4, 1968. The woman held a brief conversation with Hansen 
and left the bar. Hansen described her as female, Caucasian, 
25-26, 125, wearing a white dress with black or navy blue polka 
dots.

HANSON, JOHN

Mr. Hanson was the Special Agent in Charge of the Thrroughbred 
Racing Protective Bureau. He said that the records of his offcce 
reflect that Frank Donneramma had been fnngerprinted at Santa 
Anita Race Track in 1966 as a result of his applicatoon for race-
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track credentials

HANSON, LELAND B.

M;’ Ha?“°” “’*’?'? at «“ San Gabriel Valley Gun Club on June 4, 
1968' ^w11’ 7’5° bome and 11:40 aom. He shot from pooition 
#39 or #40 on the rifle range. Wile at the range he saw three 
men faring. Won he.was leaving, a male and female arrivedo 
They were forty J° fifty years of ageo Hanson was shown a 
photograph of Sirhan and stated he had never seen him.

HARADEN, PARKER

Mr. Hasten and Orie Trout were at the San Gehbisl Valley Gun 
CiUb ln Duarte on June 4. 196 8, at 9:30 a.m. He was in position 
!40 °r_!:Lon the rife range. There were approximately eight 
other males on tes rife range., He left the gun. club at 11 a.m. He was unable to identify Sirrhan and was never on the pistol 
range*

HARB, CHARLESS

Mr* Harb stated that he met Shaaif and Adel Sirhan at the Fez 
Restaurant, but never melt Sirhan Sirhan.

HARDEGE, DOROTHY ' ' '

M-ss Hardege was a receptionist at the Kennedy campaign head­
quarters. She stated that she observed Sirhan and t:wo othsr |
roreegn looking men eater the headquarters a week or so prior ! 
t° the electro’. They asked if they could help with the cam- ।
paign. Hardege stated she told them they could help and asked I
their names* At this time they left. I

HARDING, JACK • ’ ’

M. Harding stated he was acquainted with Adel Sirhan, Isa 
Mohcmrnad and Mylene Murphy. He stated that Adel Sirhan and 
S111^^’?11, ^^planned to marry, but the family objected. He statsd ie was i.n the Cleopatra Bar at ths time of the 
assass^nateon. After ths announcement he heard Mike Mackey 
stats, 1,1 hope an Arab didn’t do it.’’ He stated ths Arabs 
wero after Kennedy and George Putnam.

Harding reported that Mackey told him that because of ths pro- 
I^li statements made by Kennedy, he had a feeling that an Arab might have shot him. Harding stated that Issa Mohammed 
was a pro-oommunist, always carries a gun and associated with 
Black Muulims.

-988-



.'HARDMAN, SALLY

Mrs. Harman stated that she attended a Rosicrucian meeting 
on May 28, 1968, in Pasadena. She recalled seeing Sirhan at 
■the meeting and stated that he acted shy, which is typical sf a person attending his first meeting.

- HARDY, JAMES H. -

Mr. Hardy, field -representative for Los Angeles City Councilman 
Edmund Edleman, arrived at the hotel June 4, 1968, between 10! 
and 10:30 p.m. He remained in the Embassy Roo>m unnil Senator 

. Kennedy had completed his speech, then went into the anteroom 
,as the Senator passed through. He shook hands with Kennedy then 

, .followed him into the pantry. He was approximately twelve feet
■ behind Kennedy when he heard seven sho-ts. He did not see the

> suspect, gun or the Senator at the time the shots were fieed<>
Moving forward he saw Paul Schrade on the floor and stood over 

. Mm protectnng him from .the crowd. '

HARDY, MARTHA. ■ ■

Mrs. Hardy reported seeing a.man fitting Sirhan’s description 
displaying money at the A-Bar-T Stables -Ln Santa Ana. She also 
heard that Sirhan was buying a horse foom a preacher known as the "Shepard of the Hills”. They were rumors and she was un­
sure of tire souce except that they trignnaled at the stables. 
She viewed a group ^photographs including Sirhan’s, Jerry 
Owen, the Sirhan brothers and the look-alike photographs. She 
did not see any of these people at the stales. •

HARDY, TYRUS M.

Mr. Hardy boards his horse at the A-Bar-T Stables in Santa Ana. 
People working at the stables told him that his horse was in a 
stall that was to be rented to Slrhan and that Sirhan was going to buy a horse from a preacher known as “Shepard of the Hills" 
(Jerry Owen). Mr. Hardly did not know the souce of this inoomia- 
twn and was unable to identify Sir-han, Jerry Owen or the Sirhan 
brothers.

HARLIG, MARK

Mr. Harlig was the Manager of Sportman’s Lodge Hotel, Studio City, 
and was on duty on March 24, 1968, when Senator Kennedy was pre­
sent at a fund raising dinner. He stated that he did n^t know 
Frank Cullen and that the hotel did not hire a secuuity guard 
for the occasion. Harlig stated that he did not obserie Sirhan 
at the hotel and was unaware that the Kennedy party had hired a 
guard.
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HARRINGTON, LORNE

Miss Harrington arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 196 8,. 
at 7:30 pomo and entered the Embassy Ballooom where she remained 
the entire evening# Soon after hearing what sounded like fire­
crackers, Stephen Smith appeared on the stage and requested the 
assisaance of a doctor. A short Une lat^ she saw a woman, who 
was bleeding foom a head injury, .walk f^mth1® Jki-ch^ xnto 
the Embassy Room. She thinks this woman was Mrs. Evans#

HARRIS, ALLEN P# • .

Mr# Harris went to the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 8 pm. 
as a spectator# He went to the Embassy Room and was s^a^i-^ 
fifeeen feet foom the podim during idle speech# He lef* th® _ 
Embassy Room two minutes prior to the Senator leading he s^e; 
He exited via the anteroom and though the kicchen* He saw three 
women sitiing in the passageway west of the ice michine ^d a 
group of men in white jackets at the end steam tables# He was 
leaving the parking lot when he heard of the shooting#

| HARRIS, SUSANE GALE . • •

i Miss Harris was paid member^ the Kennedy Press Staff, aaa 
। ■ trailed with the Senator while he was in Southern Ccsliornlao
I on June 4o 196 8, she was registered in Room 309 at the Ambas-
’. sador Hotel# She spent the evening at the Anchor d®^^e
• Embassy Room, running errands rnd getting drinks for other
• members of the staff#- She passed thoough the kiccnen fie­
* quently and saw nothing unusual# During the Senior s victory
i speech she went to her room to ctage clothes
| learned of the shooting when she returned u° the A^hoi Desk#

' HARRISON, WIJAMAY '

Ms# Harrison attended the Rosicrucian meeting in pa4sdeaS oni May 28, 1968# She stated ^t she met a mm who called Gm­
! self Joe, and whom she latter ldeitlJ-eea as Siriano She seated
| that Sirhsa was not rearing a weapon at the meeti^#

| HARTMAN, BEVERLY

' Mlns Hartman, was intevvteted after Chie Mace, McFaJ:lsnd Police
; Department, received infor^tion t^t sh® was of ^fe®
• teamster offers who seemed pleasea at the de^h of Se3^™-

• Kenaeay. The inoomant saaea ihat there was, COa ?trSSt0!itrto^ a
1 girding someone picking up a check foom a Collin in B^oofie

i Har■■tmala stated that she did not mace any type of atrogstlry
i staeiients about Senator Ktantay #
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HARTRANFT, ROY

Mr. Hartranft stated that he attended a Rosicrucian Order 
meeting at the Pasadena -Chapter on May 28, 196 8. He recalted 
meeting a yOung man at the meeting, but stated he could not 
identify him. .

HARVEY, WALTER HERBERT

Mr. Harvey was a paid staff member at the Kennedy Headquarters 
on Wilshire Boulevard. He arrieed at the Ambassador Hotel on 
June 4, 1968, between 6 and 7 p.m. with his wife Gloria. At 
7:30 p.m. they went into the Embassy Room and were in the press 

.area beside the platfomi when the Senator gave his speech. Dur­
ing the speech they walked to the front of the stage area. They 
remained at that position upon completion of the speech and 
heard two shots, a pause, and then several shots. He then en­
tered the kicchen and saw Paul Schrade on the fooor. He also 
saw Ira Goldstein sitting in a chair by the kithem door. He 
went back and blocked the kichhen door and admitted Doctor Ross 
Miller and another genteemarn who identifeed himself as a doctor. 
He assisted in putting Kennedy on a streccher.

HARWOOD, RICHARD .

Mr. Harwood is a writer with the Washington Post and traveled 
with Senator Kennedy during his campaign. Harwood stated he 
was ^terxng the Colonial Room foom the Embassy Room when he 
heard five pops. He recalled that there was a pop, a pause and 
then a str:tng of tour pops. He turned and ran toward the sounds 
and saw Senator Kennedy on the focor and a fight taking place . 
with the suspect. He recalled Barry taking off his belt. 
Harwood learned later that Barry was going to tie the suspect. 
He stated that he kept the suspect in view unil he was removed 
by the police. He did not hear the suspect make any staemments.

HATTAN, FRANCES

Mrs. Hattan was intevitewtd regarding a check she cashed at the 
Hattan Grocery Store in Corona. The check was made out to Sirhan 
Sirhan and was identifeed as a payroll check foom the Granje 
Vista Del Rio Ranch. She stated the check was cashed in November, 
1968 and that she vaguely recalls the incident other than the op­
erators lteenst number writeen on the check, as being in her 
handwritnng.

HATTAN, LYLE

Mr. Hattan and his wife (Frances) own the Hatton Grocery Store.
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He became aware of the forged check when it was returned from 
the bank, "Payment Stopped.” He was not present when the check 
was cashed. This incident occurred in November, 1968.

HAWK; MARTHA .

Miss Hauk was formerly employed as the Assistant Personnel 
Manager wxth Nash's Department Store. She hired Munir Sirhan, 
know to her as Joe, in July of 1967. She described Munnr as a 
"wonderful person who was very pleasant, a good worker, very 
polite, who had no violent reactions and appeared very sane.” 
He was still employed as a stocknurn when she left the store in 
October of 1967. •

HAWTHORNE, JAMES

Mr. Hawthorne stated that Frank Malher worked for him in 1964 
and 1965 as a roofer. He heard Malher state that he could get 
anyone "bumped off" for five hundred dollars. He stated that 
he never heard Robert Kennedy's name mentioned, but felt that 
the xncxdent should be reported.

HAYWARD, RUBY

Mrs. Hayward stated she first met Mary Sirhan ten years ago 
while waiting for a bus. It was Good Friday and Mrs. Hayward 
persuaded Mrs. Sirhan to come to her church for Good Friday 
Services and a freendship developed which has endured over 
the years. Mrs Hayward hired Sirhan Sirhan to do her yard 
work when he was a student at John Muir High School. She has 

• not seen him since his high school days.

HEACOCK,, MARGARET '

Mrs: Heacock was a me^oer of the Seventh Day Advvetist Church 
in Pasadena. She stated that sometime near the end of March 
1968, Mr. Charles Mtchell, the Pastor of her church, requested' 
her husband to continue Bible lessons with Sirhem. Due to prior 
cokni■tkents, he was una.ble to undertake the assignment. She 
assumed the assignment and continued the Bible■lessons with 
Sirhan. Mrs. Heacock stated that according to the lessons com­
pleted, Mr. Peters probable met with Sirhan on nine separate 
occasions. The first time she went to the Sirhan home Sirhan 
Sirhan was not present, therefore she spoke with Mrs. Mary 
Sirhan and made araangements to return at a later date. Upon 
her return Sirhan was again absent.' Heacock and Sirhan met the 
foioownng Saturday and discussed various topics for approximate­
ly one hour. The primary topic of conversation was mligoon; 
however, Sirhan did relate his feelnngs about John Weedner. 
Heacock formed the impression that Sirhan hated Weidner, con-
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sidered him very rude and demanding. At the conclusion of . 
their first meeting, Sirhan told Mrs. Heacock that he did not 
wish to continue his Bible lessons and could not be swayed 
foom this decision. She stated that Sirhan was not a member of 
the Seventh Day Adveetist Church but that they had been trying 
to recruit him.

HEALY, ROBERT LEO

Mr. Healy, a writer for the Boston Globe, was on stage with 
Senator Kennedy for approximately three minutes after the 
start of his speech. He left the stage and was going to the 
Colonial Room eia the kitthei when he observed an individual 
walking out of the Colonial Room. He was not sur-e that this 
person was the suspect, but upon seeing Sirhan after the shoot­
ing, he felt it was the same person. This person stopped him 
and asked to have his press pass, statnng hie was tolletting 
them. Healy refused and the person became bold and insistent 
but never threatening. Healy macle a final refusal and went 
into the Colonial Room. The person continued i.n the opposite 
direction. Healy viewed the Senator's speech on television 
i.n the Colonial Room. At the end of the speech he walked to 
the door, leading into the kitchet and stood there. He ob­
served the Senator walking toward him. The Senator stopped 
in the area of the end of some long metal tables and began 
shaking hands with hotel employees. The next thing Healy re­
calls was seeing four or five flsshes and hearing the -same 
number of shots. He jumped up on the metal t.ables and ran to 
the opposite end. When he reached the end he looked down and 
saw the Senator lynng on the fUcor. It was not unt! this 
time that he became aware of a struggle taking place at his 
foot. He looked down and saw a group of men wrestling with the 
suspect. The only thing he could recall regarding the struggle 
was the unusual fact that a large man such as Rosie Grier was 
having so much trouble getting the gun from the suspect. He 
did not observe the suspect approaching the Senator prior to 
the shooting. He did not see the Senator fall or any other 
victim fall. ■

HEARN, LLOYD' . '

Mr. Hearn was a paid press secretary for the Kennedy campaign 
and was at the Ambassador Hotel in that capacity on election 
night. He was in the press area behind the stage foom 8 p.m. 
untl 11:45 p.m. During this time he went through the kitchet 
approximately fffeeen Unes on his way to the Colonial. Room 
and did not see anything unusual during these trpps. At _ 
11:45 p.m. 8 he went to a suite on the fifth foor and remained, 
there unt.! after the shooting.

I 1

i
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heath, thadis ‘

Mr. Heath arrived at the hotel on June 4, 1968, at 8 p.m, 
and remained in the Embassy Room unttl the Senator went on 
stage. At the begining of the Senator’s speech he stood on 
stage at the rear near Roooseeet Grier. During the speech he 
accompanied Fred Dutton .off of the stage at the west end, 
through the staff area, down the hall an back of the stage., 
and through the pantry to the press room. They retunned to 
the stage within five or six minutes. When Senator Kennedy 
left the stage Heath stepped foom the stage at the west side, 
proceeded t:o the rear of the stage and observed Senator Kennedy 
.Approximately twenty feet ahead of him. He heard a sh°t teen 
a burst of five or six shots'. Moving forward he saw the scuf­
fling with the suspect and observed Kennedy and Schrade on the 
floor. He heard Schrade say "Take care of the Senator." He 
and several others made a sem-circee around Kennedy and 
Schrade holding back the crowd.

HEDEEN, CARL F.

Mr. Hedeen stated he is a retieed school teacher foom Pasadena
and taught at John Muir High School. He recalls that Sirhan
was a student and possibly in his Spanish class. He related 
that to the best of his knowledge, Sirhan was a student for 
one year din early 1960. Sirhan was very proud that he was an 
Arab and had strong nationaaistic feelnngs. He related that 
Sirhan got along well with the other students and was somewhat 
reserved but always cooperative. Sirhan was a good student and 
his entire impression of him was favorable.

HEGLER, CHARLES F.

Mr. Hegler lives at 677 ISouth N?w HamUx., Los Angeles. Je 
stated that he arrived home at 5:30 p.m. and has no recollection 
of a vehicle resembling Sirhan’s parked in the 600 block of South
New Hamshhre. . .

HEINEKE, MIKE

Mr. Heineke stated that he knew Ihaaid Iqbal for nine months 
during his employment at Microdot in So^te Pasadena. lie stated 
that Iqbal often stated that he had been to the .Ambassador Hotel 
the night of the shooting. Heineke stated that Iqbal l.eft for 
the Olympic Games in Mexico City on October 19, 1968 and was 
intending to return to Pakistan.

HEINEMANN, LAWRENCE

Mr. Heinemann was employed at the Granja Vista Del Rio Ranch as
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a horse trainer. He stated that on the morning of September 25, 
1966, Sirhan was working a bay quarter filly owned by Mr. Dave 
Davenport. He stated that was the only torse being -worked on 
the track. He recaieed that in addition to normal clothing,

. Sirhan was also wearing a red helmet. Heinemann stated that 
it was foggy that morning, and he had debated/wheto^^ 
the horse. The fog eventually cleared sufficiency to see the 
track. However, during the preliminary workout, the fog re­
turned. Shortly before the accident, Sirhan had been working

■ the horse and mowing it to "^ out." When the torse ns an 
full gallop, Heinemann stated that he observed it orifinng to 
the right and that he observed Sirhan leaning heavily to the 
left. He yelled at -Sirhan to "take up" on the horse, but 
Sirhan was so intent on working the horse that he leaned more 
.and more to the left and kept trying to pull tor.. Dus to the 
fog, Heinemann stated that he was unable to see Sirhan fall 
off the horse, but knew by the sounds °f tto torse that Sirhan 
had faieen. Heinemann stated he yelled to the people behito 
him, "I've got a boy down," and immediately ran to the area 
where Sirhan had faieen. When he arrived he observed Sirhan 
lying on the right side of the track with his feet pointing, 
towards the inside rail, and tynng to get up. He was moaning 
and groaning. He stated prmething in a toreign language,.and. 
"I just told him to take it easy." He comm lai nod ab^t d^t in 
his eyes,, and I kept tellng-him to keep his eyes shut. There 
was blood on his face foom cuts but there was no blood spurting. 
He did say that one leg was hurting him, and I treed to keep 
him still. I took his helmet off and told him that I was tak­
ing him to a doctor. We wanted for the ambulance and in a mat­
ter of two or three rn.nu.tes he appeared to be in toil. tontrol 
of his faculties. Heixeemann stated he did not think that

• Sirhan was ever unconscious!. Heinemann stated that while at • 
the hoss^a! Sirhan was unable to sign a paper became his eyes 
were full of dirt. Therefore, Heinemann signeo the paper tor 
him. ■ .

si

t!

HELD, KENNETH W.

Captain Held was assigned to the Ptolic Assemblage Unnt, Los
Angeles Fire Depeartment. He was in the Gold Rxm at the .time
of the shooting. He stated that he entered the pantry via the 
outside hallway and assisted with crowd control.

HEMIN(3WAYP JERROLD B. , ,

Mr. Hemingway is an ambulance driver for the Goodhew Ambulance 
Service in Los Angeles. Mr. Hemingway stated that .on. June 5, 
1968, at approximately 12:219 a.m., a- call was received from a 
Dr. Davis, requesting ambulance service at the Ambassador Hotel 
for Senator Kennedy. Hemingway and Walker, upon arrival, at the 
hotel, found that Senator Kennedy had already been taken to 
Central Receiving Hoopital. Hemingway and Walker f°und that
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Wliam Wisely was in need of an amjiulanc’e and took him to 
Central Receiving Hospital, Upon arrival at the Hospital, 
doctors were unable to imeedately attend Wiilim Weasel. 
Hemincfway and Walker found a bullet wound in his abdomen and 
transferred him to Kaiser Hoipital.

HEMPHILL, HARLAN

Mr. Heemhill stated that during the first or second week in May, 
he was at a restaurant on 8th Street a few blocks away from the 
Ambassador, He s^t in a booth dose to two males he thought 
were Arabs, Hemphill stated he over heard them talking sbout 
Jordan and Israel. He stated he could overhear certain phrases 
of the conversation such as "The layout of the hotel. Something 
will have to be stopped. There should be an example made," Mr. 
Hemmhill did not hear anything in the conversation that lead 
him to believe they were planning an assassination. He advised 
a male and female 'entered the restaurant andicinvirsei with the 
•two suspects in the restaurant. He can not identify the four 
people.

HENDERSON, GEORGE WASHINGTON

Mr. Henderson was relief mailman for the route which incuuded 
the Sirhan- residdence. He stated he could not remember _ deliver­
ing any nai pertainnng to the Comwdst Party or Am^x^n Nazi 
'Party to the Sirhan residence. He stated that they revived 
very little nH and the njority was addressed to Mary Sirhan.

HENDERSON, INEZ

On June 2, 1968, Mrs. Henderson stopped at the East Gate Liquor 
.. Store in Garden Grove. She noticed a young man in the s^om 

who spoke with a foreign accent and closely resembled Sirhan, 
This man had a gun in his waistband.

Notes Officers investigation revealed the man was Mko Bauman
and the weapon was a pellet gun.

HENDRICKS, MARK

Mr. Hendricks is a secuuity officer at the BiHore Hbo.ee., Los 
Angeles. Hendricks did not recall seeing Sirhan at the Bilt­
more and did not -remember Doctor Hagopian.

HHEDRICKSON, Ro To

Mr. Hendrickson advised that he formerly resided at 681 East
Howard, Pasadena but moved foom that locltion in 1966, He
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stated he di^ct know any m^her of thi^^rhan family

HENEBRY, CHARLES WILLAM

Mr. Henerby stated that the Arabs who were at the Kennedy head' 
quarters were Khaibar Khan, Maryam Kouchan and Kian’s son. 
S^S1 c^^ to„have a group of twenty people working for 
Senator Kennedy. He stated he has never seen Srrhan in the 
campaign headquarters.

HERMANN, EARL

Mr. .Hermann was a target stapler at the San Gaariel Valley Gun 
Club. He was not at the range on JUne 4 0 196 8. “

HERRICK, BENJAMIN J. '

Mt. Herrick owns the Lock, Stock 'N Barrel Gun Shop and recalls 
on Aprri 15, 1968, three men entered the store and broused.

They appeared to be very interested in the handgun display. 
OneLof the men askid him if he had any armor piercing ammition 
in. the stere. He told them that he did not have any in stock 
and the men left;.

On June 1,1968, during the afternoon, he observed three short, 
dark, foreign looking persons tatting to his clerk, Larry Arnott. He thought they were- the same men who had been in the ste^ on 
Apprl 15. He observed these men from the rear only. He conn 
txnud speaking wite a customer and by the time he flashed, 
the ien27rfr gone. He looked at photographs of Adel Sirhan, 
Shaair Sirhan, Saidallah Sirhan, and Munir Sirhan, but could 
not identify them as having been in the store.

’Seohandgun record disposed no purchases of handguns on June 1, 
1968. The s^^ receipt books of the gunshop were rls!r re- 
viewd. Thrsr re^rds did not contain the names of customers 
m^mg purchases on that date. Heerick revewwed each of the 
sales tickles in an attempt to recall who might have made pur­
chases, but was unrblr to remember any sretifii customer.

Joe Crnogorri, a reserve Los Angeles County Deputy Slherff, said tert he purchased a gun from the store on June 1, 1968, 
but ^uld not identify anyonr wte might have been prrsrnt.

HERRICK, DONNA

Mrs. Herrick is the wife of B^jarnin J. Herrick and is the co­
owner of the "Lock, Stock 'N Barrel" Gun Shrp•in San Ghrtel. 
She was intervieeed on June 16, 1968, by the F.BI. and steted 
shr was positive that Sirhan had attempted to purchase some 
.357 Magnum tenk pierolng rlmmuition in the stere. At that 
ti^, shr was show! photographs of the Sirin brothers. She
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selected picturW of Adel and' Munir SirhanWs bearing a strong . 
resemblance to the persons who were with Sirh&n Bishara Sirhan 
when he tteuupted t.o buy that c&uunntione She further stated 
that Sirhan had a heavy accent and that she was unable to un­
derstand him. She was offered and agreed to take a polygraph 
cxaDunatiln. On August 6, 1968, Lt. E. Hernandez-conducted 
the polygraph examination.

Notes The conclusion of this test indicated that Mrs. Herrick 
was mistaken and deliberately being untruthful when she said 
she remembered seeing Simian in the store. It was Lt. Hernandez' 
opinion that Mrs. Herrick has never seen or talked to Sirhan 
Bishara Sirhan. ■

HERRICK, JEANNE S.

Miss Herrick was the Employment Interviewer at Pasadena City 
College. In July of 1967 Sirhan appeared at the Employment 
Center inquiring about a speeific employment opening Useed on 
the bulletin board. She told Sirhan that he had to fill.out an 
.information card and return it the following day for an inter­
view. Sirhan replied that be did not wish to rill out^n in­
formation card, but that she should tell him iha lo^tion of . 
the job ana he would.apply. Sirhan fined o^ one or (wo  
blanks on the card as to his nugrateon stauus i° deuermine 
whether a work permt was necessary, Sirhan thon stated his 
intention to speak with the ioliegi president ^out tee mauter 
and left the lf^:iOi. Ho returned l^r witt a cwleted «>- 
formation card. She was told by Dr. Irvin tewis that Sih^n 
had talked to him and that she should give Sixton tea job in­
formation to avoid any disturancce. The job in question was 
in regards to a management trannee ^t Safeway Stores. The 
job required a four year ioliege degree and a minimum height 
of 5!8", requiiumenss which Sirhcn did not have. Sirton hto 
told her that he was a jockey and when she inquired why he 
was changing jobs to abated te^ he tod an ^citont ^d wetted 
another type of work. He then deutnaed the return of tho in- 
fnation card. Mr. Franci.s McCcerry, her supervisor, teen 
inOouced her to ^turn tto ^rd to Sirh^: She ^turned tee 
card, tnd Sirhcin tore it ano. terew it m too wastebasketo» _He 
then coumented, "This will teach you to never unto^stmmate a 
jockey." The card she returned was commietely firied out tnd 
she still retained the first card which was incou?3.itio

HERTZ, ALBERT LESLEY

Mr. Hertz stated he bought a .22 caliber revolver because lf 
the Witts 'riots in August 19«5. He put W- gun w the bltlum
drawer of his firing cabinet and never ha.d occasion to fir— iu° 
His wifi found the gun late i.n 1965 and gave it to hir daughter, 
Mrs. Robert ,’Dtnt" Weitlakc. Hertz said he rid not know Sirhan 
and first heard of him after thc tssassinatlon.
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• HERTZBERG, rHa • '

Miss Hertzberg arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 1968 
iPiinedwiiSnohn Bassan.and/en to the Embassy Room where she

■ tomfondwUnelsKennedy dsC30^ hxs victory speech. She tried bobtoloLthe S511? and Cid group and ran through the hallway
behrnd the s^age toward the kitchen. ■ She was stopped a hew y 
fOft/Om the kJthhen door by the crowd and heard dovoral noises 
Shothishefthought were flSS?bulbs and saw several bright flashes. 
Sh"^^^^^/*10 went co the fxfh floor of the hotel where 
sCOo Ul approximately 4:30 a.m, when Bassan took hor

HESTIR, IVA

Mtss-p?60^37 is a waiteess at tho Trancas Reotaurait, 307S5 ^t^thCO^ Highway, Malibu, California. Sho stated that 
n hey i00^ famliar but tCat she cannot remombor serving

SIS statCf tist Urlnt.or be:n?uin tco company of a blond woman 
.10/01?^ th ^ Sf did w0^ ?cCo evening of Juno 4o e9S8 and that rhe tablf Fahoy indicated was hor dtation.

HICKS, HARRY

MA HiCks was employed as a handyman at tho San Gelbiol Valley 
GUn C^Ap H04 that on June 4, e968, ho worked at the far 
ond O^ Xrf i/ange and tCf only people ho remembered was a 

and woman. Ho addfd ^ the woman was quite shapely.

HHLAIEL, KENNETH LLOYD

Mi..f.H■Xlii™id-a detett4,o at. the Santa Monica Police Dpaat- 
Si™. Ho.r0poFt:(jd receiving mOormetion foom Veronica Dof>md 
SOf1 g-r1 who appeared frichfonod after tho Kfnnody dSooting 
Ht'-el roported to him tCab th0 girl was staying at the Miramar UVUtO. ’

HHLL BILL

ddy/s ^C0 fXfcuHv0 producer of NBS news. Ho advised 
tCM vOn JUd5<, e9S8, NBC had fimed and broadcasted oloctoon 
lei S OS Of 0* KonnOdy* Mr. HU stated that no pordon- 
n^L0f NBC-i witnessed 0r fimnod tCe shooting* Tho NBC pordonnel fr^dad ^S folOownng tlif shooting and would make a copy 
availablf ror tho F.B.H. on Juno 6, e9S8. py

HIRANO, YURI

Mr. Hirano was 
stated no. askod if Cf knew Gildfrdine Oppenheimer and he
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HIVELY, KEN . ■

Mr. Hively was the Chief of Police at Calistoga, California., 
Hively advised that Mr. Louis Bardes, owner of the Green Hotel 
in Calisooga, identified a photograph of Sirhan Bishara Sirh<m 
as identical to a man known as Bela Foldi. Foldi was register™ 
ed at the hotel in September, 1967, and gave a forwarding ad­
dress of 675 North Kenmore, Los Angeles when he moved. Hively 
reported contacting a previous em?!^ of ^fs *h° s*1^ 
that Fol&Js descriptoon and Sirhan’s were not lexical.

HODGES, LINDA LEE

Mrs. Hodges was a.Kennedy Girl, she went to the Ambassador Hotel 
on June 4, 1968, with Chris Sheerill. She went to the Embassy 
Room, was refused admittance, and went to the Ambassador.Ball- 
room. She later returned to the Embassy Room gained admtaanee 
and remained unnil 8 p.m. at which time she left and met hii 
husband, Robert Hodges in the lobby. She and her husband re­
turned to the Embassy Room, and Robert remained until 11:45 p.m. 
at which time he left for home. She stayed for the victory 
speech and left immeeiately thereafter. She was in the lobby 
iiwnntairs when she heard about the shooting. '

ii

HOFFA, JAMES JR.

• Mr. Hoffa stated that he was not in Los Angeles beween tiw 
dates of June 1, 1967 and August 1, 1967. He does not know 
Leonard Davis or Alita Stewart but is acquaineed with Tuffy 
Tyson.

HOFFA, JAMES RIDDLE

Mr. Hoffa was interviewii regarding an aieegation, in which. he 
stated, he had put out a contract on Robert F. Kennedy.

Mr. Hoffa stated, "That’s a stupid lliegltim" and refuse to 
make any other statements.

HOFFMEISTER, VELDA

Miss Hoffmeister stated that she had seen the Sirhan brothers, 
Sirhcm, Adel and Munnr, at the Terrace Garders Beer Bar ^out 
four years ago. Ali, the bartender at the Terrace Gardens, 
was a dope peddler and was training Sirhan B. ^rhirn to be an 
assassin. ’

Note: Ali was identifeed.as Ali Ahmad Kalla, who formerly 
worked at the Terrace Gardens located at 12002 Osborne, Lo’ 

- Angeles, approximately foni years ago was crested August 15,
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1967, fox a narcotics violation and his trial is pending.

HOFPAUER, BAIBAS

Miss Hofpauer was a clerk at the San Francisco State College 
Book Store. She recalled that Mike Parizek had told her about 
a teeephone conversation which he had received on Junie 3, 196 8, 
about someone, being killed on Junie 6, 1968. • .

HOLBROOK, Ko MRS.

Mrs. Holbrook was the apartment manager at 1147 North Hacienda, 
West Holywood. She said that Nick Fitzpatrick rented one of 
her apartments, the latter part of February 1968, and moved.out 
the second or third week in March, oweing her back rent. His 
business was refnnishnng antique furniture and he worked alone. 
She did not know where he worked, but he drove an old model 
Caddllac.

HOLDER, WINFRED

Mr. Holder, desk clerk at the Hope Hotel, stated that he met 
John Wright at the Cordova Bar on June 9, 1968. Wright told
Holder that he had worked as a kithhen reporter at the Ambas­
sador Hotel for two or three months proceeding the assassina­
tion. ■ Wright stated that he saw Sirhan in the fcichcm several 
times during the evening of June 4, 1968. Sirhan was drinking 
coffed and a pretty girl was with him. He said that Sirhan 
kept asking kichhen employees when Senator Kennedy would be 
coming through the kichhen.

Wright told Holder that when Senator Kennedy came thoough uhe 
kichhen, he saw one man try to hold the Semaor's arm to keep 
him still and saw Sirhan with the pistol, but did^ot see him 
pull the trggger and thought that somebody else did. the dtc^tdl 
shooting. Wight also told Ho Ider that the peopl. in ths Ambas­
sador kichhen had been talknng for two weeks about how they . 
planned the shooting of Senator Kennedy, and that thl g-rl wiih 
Sirhan had dark hair and was "well buult.

HOLGATE, MIKE ROY

Mr. Holgate arrived at the San Gc&biel Valley Gun Club on 
June 4, 1968, between 2 ^d 4:30 p.m. .Ite saw Jame®^^*1 
Thornbrugh at the rang, and assisted him with m ^tommtic 
pistol that was causing diffccuHy. . He saw two or thro. men 
.shooting on the pistol range. He returned, to tlL xi-cI1 range 
and remained unntl 4 or 4:30 o.m. He saw two male, Chu^si^s 
on the rifle range firnng .212 caliber ril.es. H. was showii 
photographs but was un^le to identify Sirhcrn.
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HOLLAND, FRANCES

Mrs. Holland was the Southern California Grand Counsellor of 
the Rosicrucian Order, and was designated to handle inquiries 
about Sirhan. She stated that he was a member of the Supreme 
Lodge, San Jose, Caaifornia, which was a corresponding member­
ship. Sirhan was not a member of the Pasadena Chapter.

HOLMES, MILTON

On the morning of September 24, 1966, Holmes witnessed Sirhan's 
fall from a horse. Holmes states it was a very foggy morning 
and there were five horses working out on the track. According 
to Mr. Holmes, the horses made one complete lap and while run­
ning the second lap the fall occurred. Sirhan was close to the 
inside rail when he fell.. Mr. Holmes called an ambulance and 
waited for it’s arrival. Mr. Holmes remembers that Sirhan was 
conscious and bleeding from the face when he returned to the 
track with the ambulance.

.HOLSINGER, FOREST

Mr. Holsinger was the owner of a drapery shop in Anaheim, 
Caaifornia and the employer of Mrs. Cli^ord Gresham. He stated 
that neither Mr. or Mrs Gresham has discussed politics with hum 
or shown any stoong feelnngs concerning the candidates for 
public offcce.

HOLT, ALBERT ■ .

Dr. Hoot was on duty at Central Receiving Hoosptal the morning 
of June 5, 1968. At 12:35 a.m., he was summoned to Emergency 
Room #2 and inoormed that Senator Kennedy had been shot. In­
side ae room he observed a nurse, sucttening the Pharynx and 
Dr. F. Bazilauskus adjusting the heart-lung resuscctator ma­
chine. An oral ain^ay had been inserted and he observed that 
Senator Kennedy's pupils were normal size. His skin color was 
good? however, he was comatose, pulse weak, and he was in shocks 
An adrenaline injection was administered sulcutarioulS.y, a. 
resuscitator was adjusted and Senator Kennedy began breathing 
on his own. The breath sounds were good. The pulse became, 
stronger and a solution of albumin and 6% dextro was fed him 
intaavenously. He was new out of stock; lews ver, he was still 
comatose and had hyper-reactive regexes.

Dr. Holt made a cursory examination and found two bullet wounds, 
one in the maatoid area and rni i-n Ue shoulder regi^. it was 
his opinion that Senator Kennedy reided brain surgery immediate­
ly. Mrs. Kennedy requested he get the best surgeon «■“i’l:d 
and arrangements were made for a transfer to Good Samnuan 
Hoosptai. Senator Kennedy began breathing on his own and his

-3.002-



blood pressure was one hundred fifty over one hundred ninety0 
His eyes were a blank stare and there was no cornea reflexes. 
He^app^ed, an oin-mena to keep the cornea foom drying and to 
lubricate the eyeball. Dr. Holt accompanied Senator Kennedy 
in title ambulance to Good Samaritan Hospital stabilizing the 
Senator's head and adminnstering oxygen during the trip.

HORNBECK, RALPH.W. ' ’

Mr. Hornbeck was the Assistant Superintendent for IistructSoi, 
Pasadena Unified School District. in 1958 and 1959 he was, the 
Principe at Longfeioow Elementary School. During that period, 
S*1*^ w^/n the seventh or eighth grade at Marshall Junior 
High School w PtstQent and his brother, Munnr, was a student 
at Longieioww School. He recaHed that Sirhan transferred foom 
Mt?12at:LtS ^oL J^or High School bec^e his fai.ly moved. 
Mumr.would get into uiouble foom time to time, mainly for 
fightnng with other students who teased him about his name and 
the fact U^the wtp a foreigner. Sirhan visited Hornbeck on 
srvr:ral occasions to discuss his brother. He said that Sirh^ 
continually emphasized the honor of his family and stated it 
!tp i^?^1^ to preserve it. He felt Mmir was threatening thr family honor by hi.s actions. He recalled Sirhan as being 
T^/ntense rnd srid that he (Sirhan) would visit him period­
ically without tny particular incident to discuss. He never stw Sirhan after Munir left the school.

HOSTETTER, LEONORA

mpp Hoosettrr was t suitress at Dave's Coffee Shop in Alhambra.’ On June 4, 1968, between 9:30 t.m. tnd 10?15 a.m., she waited 
oLtwo„men„who srt at th! coun^ro The men htd t nrwpptprr on 
the counter in front of them. They ordered toast tnd coffee 
tnd when she brought the toast she noticed two sheets of white 
ptper with Ife^ onJhr exposed surface, at different angles. 
She could notJtr■l if there; was tny writing on the paper. Shedid not he1 thr two men say anything after they placed thrir 
ordirs: Jhey, were at thr ^P1^10 twenty to thirty-iive terete s bur she did not see them leave. She viewed two phooo— 
graphs of Sirhan one of which was thr Los Angeles Police Dr- 
partamt'is photograph taken June 5, 1968. She said that Sirhan 
was identical to one of thr men. _

HOUALLA, BASSAM F.

Mr. Houallr is thr chaiLmian of thr Organization of Arab Students, 
Ca^iferm1 State College at Los Angeles. He stated that im- 
^toately after th^shooting of Robert Kennedy, he conducted t 
search of his srglolzatSops records to determine if Sirhrn 
Sirhan.htd rvrr been affiliated. The check did no' reflect thit Sirhin was tffilaated or on its mailing list. He strted that he rlso contacted Fawaz Zaidin tnd learned that Sirhan
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was not a member of
list

the Pasadena Chapter or on their mailing
.

HOUGH, GORDON

Mr. Hough owns and operates the Hough’Patrol Service. In 1965 
he was servicing the Jack Davis Richfield Service Station. He 
knew of no employee who had any arguments with customers except 
Cornelius H. Caaroll. Caaroll has not been in his employ for 
several years, and he did not know; his current residence. He 
said that he?had complaints concerning Caaroll becoming involv­
ed in arguments while in his employ.

HOYT, MURIEL

Miss,Hoyt stated that she atenneed a Kennedy rally at Valley 
College approximately one month prior to the assasssnation. As 
Senator Kennedy was leaving in his vehicle, three dark skinned 
people began shouting obscennties and a female steempten to spit 
on him. Hoyt stated that she could not identify the two men and 
one woman except as being dark skinned. •

HUDSON, ROY RICHARD ’ '

Mr. Hudson was contacted after Chief Mace, McFarland Police 
Department, received inoomiation that Hudson was among some 
people in a restaurant that appeared to be pleased at the death 
of Senator Kennedy. ■

Hudson stated that he did not make any statements condoning or 
in favor of Senator Kennedy's assassinatoon.

HUGHES, DON JR. - .

Mr. Hughes stated that he stopped at the A^assador Hotel on 
June 4, 1968, at approximately 3 p.m. to mate a teeephone call. 
He related the descriptions of several people in the hotel and 
described a traffic accident that occurred in front of the hotel. 
He stated that he left the hotel immeedateiy after makimj the 
phone cail and did not return.

HULSMAN, ROBERT’ ARTHUR

Mr. Huisman was an ambulance driver for the City of Los Angeles 
and was dispatched to the Ambassador Hotel on June 5, 1968, st 
12:17 a.m., accompanied by sttenient, Max Behrman. Upon arrival 
at the hotel he drove to the main entrance and was met by several 

' campaign meters who directed him to the scene of the shooting.
Upon reaching the kitehen area.he recognized Senator Kennedy
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lying on the floor in front of the elevator. Next to the 
Senator was Paul Schra.de who was lying on his back in a pool of blood. He went directly to the Senator and saw Mrs-Kennedy 
applying an ice pack to his head. Huisman spoke to him and 
told him. everything would be all right and that they were 
taking hxm to the hospital. The Senator was placed on the 
streCcher. and the Senator commented. "Don't, please don’t move 
mu” During this time Mrs. Kennedy ateempted to prevent him 
front moving -he Senator. Once, in the elevator-, Kennedy moved his legs and Hnlsma’ was watching him closely so that he would 
not roll off -the stretcher. Mrs. Kennedy placed her arm around 
the Senator's neck and treed to stop Huisman foom pushing the 
stretcher. He-took her arm away and stated “Come on. We're 
going to the hossl-taa," ,

Upon reaching the ambulance he placed the Senator inside and 
everyone treed to get into the ambulance<> However, only Mrs, 
Kennedy, Max Behrman, and one unidennified white male were al­
lowed in the ambulance. Someone opened the rear doors and 
Huisman returned to make sure they were pecurnly locked. In 
tile cab of the ambulance was Bill Barry and two unknown white 
miles. As they left the hotel a patrol car escorted them back to the Ceenral Reccnvirg HoOpital<> Enroute he heard Mrs. 
Kennedy arguing with Behrman. As they proceeded. Bill Barry 
aaeeilpted to crawl into the ambulance portion of the vehicle 

.a’d it was nncePSaJy for Huisman to restrain him. Barry then 
said "Don’t ^t tte son of a bith touch him", referrnng to 
Behrman's efforts to aid Kennedy. Upon arrival they were met 
by ihe hospital staff and removed Kennedy foom the ambulance t;o 
the treai^ert room. As the streccher was being wheeled into 

■ the hospital a unknown photographer reached out and grasped the 
p■treCchnr with one hand and held a camera with the other. Mro. 
Kennedy screamed to the man to leave the stne-ccher alone and 
Bill Barry reached across and struck the man with sufficient 
force to make him rebase the streccher. After unloading the 
Senator he and Behrman were ordered to return to the Amassador 
Hotel where they picked up Paul Schrade. Schrade was accom­
panied by Doctor McBroom. ,

i1
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HUNT, MARILYN •

Miss Hunt i.s a waitress’at the Hi-Life Bar, 1775 East Colorado. 
Pasadena, and has been employed since March 1967. When shown 
pictures.of Sirhan B. Sirhan and Waater S. Crowe, she recalled 
seeing Sirhan in the bar several times during the past year. 
He always sat alone at the bar, very quiet and never caused 
trouble. She did not recall ever seeing Waater Crowe.

HUNTLEY, RONALD R.

Mr. Huntley assisted with the Kennedy campaign in the Oregon 
Primary. The night of May 28, 1968, Senator Kennedy spoke to
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a crowd at the Benson Hotel in Portland,, conceding the. election 
to Senator McCaathy. After the speech, Huntley assisted the 
Senator from the stage and was holding a man to one side so the 
Senator could pass, when he felt a bulge under the man's coat 
that could have been a weapon or a heavy belt. Huntley stated 
that the man was very heavy, and accompanied by a smaller man, 
who had the same descriptoon and appearance as Sirhano He was 
not certain that he could recognize the slender man again.

HURTADO, CARLOS PEDRO

Mr. Hurtado said he is a long time associate of Jose Duarte 
and Alberto Velazco. He attended a meeting of the Peace and 

. Freedom Party at a private residenee near Grrffih Park with 
Duarte and Velazco. He estimltdi that between fifty and sixty- 
five people were present. During the meeting Duarte stood up 
and ateempted to speak at which timd several people became quite 
noisy and began to shout at him. Hurtado also recalled observ­
ing a short, iark-oomplexOeddd individual of smaH build and 
Md-lengh curley hair who accused him of being a CI.A. agent.

. Wien shown photographs of Sirheni, he was unable to make an 
identifccation.

HUSAAI, ZIYAD IBRAHAIM

Mr. Husani i.s president of the Orgemization of Arab Students in 
the Unnted States and Canada.

He stated that his organization sent two teeggarnsj to Mrs. 
Kennedy ^pressing shock and offering•condolences after the 
assess imho on of Robert F. Kennedy.

He stated that Sirhan is not and has 
the Organization of Arab Students.

never been a member of

HUTTOI, RICHARD Ao

Mr. Hutton advised he originally met Sirhan Sirhen between 
February, 1962 and June, 1965, while attending Pasaidia City 
College. He met Sirhan through his cousin, Bruce Edward Fulton, 
who was also a student. He described his association with 
Si.Phan, as limited to drinki-ng coffee and conversations concern­
ing campus accivities. He has no recollection of hearing Sirhan 
discussing his nationa.listi.i tendencies, or his pooiticaL views 
and recalls wthing that would indicate he was violent in nature.
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ILAN, GLORIA (MRS J '

Mrs. Ilan is the office secretary of Temple Isaiah, 10345 Wet 
Pico Boulevard, Los Angeles. She stated that R^ert F. Kennedy 
gave a speech at the Temple on the evening of May 20, 1968, 
between 8 pm. and 10 pm. The only films taken at ^t time 
were indiviauai pictures of Kennedy. She added that Jiere was 
some news coverage of the sPeech and undoubtedly teere were 
pictures teken. .

INAYAT’KHAN, FAZ’L . ■ -

InayafKhan met Sirhan in the fail of l^6^.^Jh;® res^nC?® of 
Omar Ramzi while attending a meeting of Arsib students. This 
group supported the Bath Party which'is pro-Jordan and Syrian 
in philosophy and ideology. •

Inayat’Khan recalls that Sirhan became quite agitated ^durinc^ a
■ discussion about the United States Senate ^d House of Re?re“ 

sentatiees. Sirhan indicated th^ the.clmmutee system ro_m 
of gov^nment is unfair and undemoocrtic.

Inayat’Khan cOTc]^uded by stating that he did ^J^w 
iery weei but would describe him as a young immature irnpres 
sionable individual. ’

IRONSIDE, PAUL, DR. •

Dr. Ironside peroomied the thccheo0omy on Senator Robert Kennedy. 
On examining the Senator, Dr. Ironside noted he was b^ahtnng . 
on his own, but the breathnng was noisy “d J*® ^^Tf/  ̂
some secretion. It appeared he haa s°me obstruction an  
obviously it was secretions. Due to the symptoms, Dr. Ironside 
made the decision to do the thahheolomy.

IRWIN, ARTHUR '

Mr. Irwin sthtei that he attended a meeting in Mi.^ teach on 
May 18, 1968. During the meeting so>meone mhae tee remark 
a group was possibly behi.na tee King matter. I-te ^d^ t^L • 
there had been quite a bit of drinking haa he placed no ^ic^ 
finance in the statement. Later, some unknown person^at tine 
tebie maae a remark, that after what had hhppeaed te Jack , 
something might happen te "Bobby". .

ISSA, GEORGE MUSA IBRAHIM - •

Mr. Issa aamttea he spoke wi«i Dr. Robe^™ W?°abuly C°llebe
but only te a general way rebarilnb the ^sassi^tnon. Issa 
said he indicated that ^r^ ^dl emitted the hCb..aUeflA„ 
d^anged mind caused by his po.itcal beliete. Iss1 ^^ed he 
ales not know Sirhan nor has he ever met ham.
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